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Rada Miejska w Prudniku 
Radni-Sesja 

 

Protokół nr  XLVI/2021 
 

XLVI Sesja w dniu 26 sierpnia 2021 r. 

Obrady rozpoczęto 26 sierpnia 2021 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 13:30 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Ryszard Czeczel 

4. Josel Czerniak 

5. Marcin Domino 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Paweł Licznar 

11. Ludmiła Lisowska 

12. Edward Mazur 

13. Stanisław Mięczakowski 

14. Edward Mróz 

15. Katarzyna Rożek 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

/lista obecności sołtysów  stanowi  załącznik nr 2 do protokołu/ 

 

1. Porządek obrad: 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 
Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska. Przywitała 

radnych i zaproszonych gości. 

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 17 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane quorum. 

Przewodnicząca poinformowała, że stosowna informacja dotycząca RODO zamieszczona jest 

na stronie internetowej z transmisją obrad. 

 

2) Przyjęcie protokołu z XLIII sesji 
Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z XLIII sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia  24 czerwca 2021 r. 
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Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XLIII sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania protokół z XLIII został przyjęty. 

 

3) Przyjęcie protokołu z XLIV sesji 
Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z XLIV sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia  6 lipca 2021 r. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XLIV sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania protokół z XLIV został przyjęty. 

 

2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak przedstawił informację ze swojej działalności za 

okres od 1 lipca do 26 sierpnia 2021 roku o następującej treści: 

1. 5 lipca wspólnie z gwardianem Klasztoru Zakonu Braci Mniejszych w Prudniku Lesie 

Ojcem Dawidem Zmudą – uczestniczyłem w spotkaniu  z Biskupem Opolskim Andrzejem 

Czają. Biskup za naszym pośrednictwem przekazał mieszkańcom  Prudnika uchwałę Nr 

34/386/2020 Konferencji Episkopatu Polski z dnia 29 sierpnia 2002 roku pozytywnie 

opiniującą inicjatywę  ustanowienia kardynała Stefana Wyszyńskiego Patronem miasta              

i gminy Prudnik. 

Przypomnę, że z inicjatywą tą do Rady Miejskiej  wystąpiła Pani Poseł Katarzyna Czochara  

i mieszkańcy Gminy, a Rada Miejska uchwałą Nr XXII/387/2020 z 28 lutego 2020 roku 

wyraziła wolę ustanowienia kardynała Stefana Wyszyńskiego Patronem miasta i gminy 

Prudnik. 
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Uroczyste ustanowienie patronatu będzie miało miejsce 19 września 2021 roku. 

 2. Do porządku dzisiejszej sesji Rady Miejskiej przedłożyłem projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania dot. działań mających na celu  zapewnienie Inwestorowi 

Henniges Automotive Prudnik spółka z o.o.  realizację przedsięwzięcia pn. „Przebudowa hali 

produkcyjnej byłej tkalni na halę produkcyjno-magazynową ” w Prudniku  przy ulicy Nyskiej 

17 „D”. Kilka zdań o samych negocjacjach umowy najmu tej nieruchomości. Negocjacje 

rozpoczęły się na początku kwietnia i trwały praktycznie do dzisiejszej sesji.                            

W negocjacjach ze strony Urzędu Miejskiego brał udział kilkuosobowy zespół składający się 

z fachowców różnych branż w tym: służb prawnych, mienia gminy oraz finansowych.  

Z drugiej strony firmę Henniges reprezentowała międzynarodowa kancelaria prawna mająca 

swój oddział  w Warszawie. Szacunkowa wartość inwestycji, którą planuje wykonać  

w Prudniku Henniges to blisko 50 000 000 zł. Planowane ostateczne zakończenie inwestycji 

ustalone zostało  na rok 2027. 

 Pierwsze efekty tych inwestycji będą widoczne już w miesiącu wrześniu, gdyż w tym 

terminie zostanie oddana pierwsza z hal wchodzących w kompleks byłej tkalni.  

Zrealizowanie I etapu inwestycji w tak krótkim terminie było możliwe dzięki  wielu ludziom  

i instytucjom, w tym: Opolskiemu Wojewódzkiemu Konserwatorowi Zabytków, Regionalnej 

Dyrekcji Ochrony Środowiska w Opolu, Państwowemu Gospodarstwu Wody Polskie – 

Zarząd Zlewni w Opolu, Starostwu Powiatowemu pracownikom Spółek gminnych oraz 

Urzędu Miejskiego, a przede wszystkim wykonawcy tej inwestycji firmie Adamietz. 

Wszystkim, których wymieniłem, a także tym,     o   których w tym miejscu nie wspomniałem 

bardzo serdecznie dziękuję w imieniu własnym i Zarządu Spółki Henniges.   

3. Informowałem wcześniej Radę o problemach, jakie pojawiły się w związku  

z zamierzeniami inwestycyjnymi naszego ZEC-u, który dla zwiększenia potencjału ciepłowni 

planuje wykonać inwestycję w oparciu o paliwo gazowe. Okazuje się jednak, że aby 

zaopatrzyć Prudnik w wystarczającą ilość gazu ziemnego wymagana jest budowa gazociągu 

na trasie Lewin Brzeski Nysa, który umożliwi w przyszłości zasilanie między innymi Gminy 

Prudnik w dodatkowe zgłaszane ilości paliwa gazowego. Zakończenie tej inwestycji 

planowane jest za około 10 lat.  

Dodatkowo swoją inwestycję na terenie Specjalnej Strefy Ekonomicznej rozpoczęła 

miejscowa Spółdzielnia Pionier, której już na wstępie przyszło zmierzyć się z problemem 

dostawy gazu ziemnego do celów produkcyjnych, a także warunkami przyłączenia prądu. 

Choć gazociąg  znajduje się praktycznie w granicy działki nie zabezpiecza on jednak  potrzeb 

nowego zakładu w ilościach, które zapotrzebował do celów produkcyjnych. Wstępnie udało 

się nam skojarzyć dwa media tj. gaz i energię cieplną podaną przez nasz ZEC, aby móc 

zbilansować  potrzeby Pioniera w tym zakresie. 

Ostatecznie w sprawie zaspokojenia bieżących potrzeb oraz rozwoju lokalnego rynku gazu, 

wdrożona zostanie tzw. pregazyfikacja , polegająca na zaopatrzeniu w gaz lokalnej sieci 

gazowej za pomocą instalacji regazyfikacyjnej skroplonego gazu ziemnego (LNG). Budowa 

instalacji LNG znajduje się w kompetencjach Operatora Systemów Dystrybucyjnych,  

Polskiej Spółki Gazownictwa, z którą na temat tych zamierzeń prowadzone są rozmowy. 

Gmina wskazała już docelowe miejsce lokalizacji zbiornika gazu przy ulicy Przemysłowej.    

W drugą sprawę związaną z zaopatrzeniem nieruchomości Pioniera w energię elektryczną 

zaangażowałem się również osobiście i dzięki ustaleniom z opolskim Turonem , Pionier 

uzyskał korzystne warunku włączenia do sieci. Dzięki przychylności Fabryki Mebli, z którą 

negocjowaliśmy trasę przebiegu kabla energetycznego uda się w najbliższym czasie zasilić 

nieruchomość w energię elektryczną.  

Osobnym tematem będzie zwiększenie  zaopatrzenia obszaru Specjalnej Strefy Ekonomicznej 

przy ulicy Przemysłowej w energię elektryczna poprzez budowę nowej sieci od GPZ przy 
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ulicy Miłej w Prudniku,  aż do obszaru przy ulicy Przemysłowej. W tym temacie  czekają nas 

kolejne rozmowy z Turonem.  

Te działania niestety są działaniami doraźnymi, które nie pozwalają na planowanie inwestycji 

zarówno w mieście, jak i na terenach Specjalnej Strefy Ekonomicznej, dlatego też 

postanowiłem wystąpić z pismem do Premiera Rządu Pana Mateusza Morawieckiego z 

prośbą o pomoc w  rozwiązaniu tych kluczowych dla rozwoju Gminy Prudnik problemów. 

Już kilka dni po wysłaniu pisma został ze mną nawiązany kontakt przez Kancelarię Prezesa 

Rady Ministrów, a jako koordynatora przedstawionych spraw wskazano Ministerstwo 

Aktywów Państwowych, któremu podlegają kluczowe w tych obszarach  Spółki Skarbu 

Państwa. 

W sprawach tych spotkałem się również z Wojewodą Opolskim Panem Sławomirem 

Kłosowskim. 

4. 26 lipca Gmina Prudnik złożyła trzy wnioski do Rządowego Funduszu w ramach Polskiego 

Ładu. Projekty dotyczą rozwoju infrastruktury miejskiej, w tym: 

1) stworzenia bazy do wdrożenia wieloaspektowego procesu rewitalizacji 

miasta Prudnika. Kwota projektu – 29 500 000 zł. 

Projekty zakładają: 

- wykonanie kompleksowej modernizacji 12 budynków komunalnych (100 mieszkań) czyli: 

podłączenie ich do ciepła systemowego, wykonanie węzłów sanitarnych w mieszkaniach, 

termomodernizację, przebudowę instalacji, remont dachów i klatek schodowych;  

- budowę żłobka przy Publicznym Przedszkolu nr 3;  

- przebudowę dwóch budynków poszpitalnych na mieszkania chronione oraz dom dziennego 

pobytu.  

2) stworzenia Prudnickiego Centrum Sportowo-Rekreacyjnego  

Kwota projektu – 35 100 000 zł. 

Projekt zakłada:  

- budowę stadionu piłkarskiego z trybunami oraz sześciotorową bieżnią oraz stanowiskami do 

uprawiania lekkoatletyki;  

- budowę dwóch boisk treningowych;  

- wykonania utwardzonego terenu pod ustawienie lodowiska i toru do curlingu;  

- budowę budynku gospodarczo-administracyjnego;  

- powstanie sensorycznego centrum rozwoju fizycznego dzieci;  

- budowę skate-parku oraz pumptrack’u na Koziej Górze.  

3) kompleksowej modernizacji oświetlenia miejskiego w Prudniku  

Koszt projektu – 4 650 000 zł.  

Projekt zakłada: 

- wymianę 783 opraw oświetleniowych na ledowe;  

- oświetlenie 74 przejść dla pieszych;  

- wymianę 50 słupów oświetleniowych.  

5.  24 sierpnia br. Gmina Prudnik złożyła w Opolskim Urzędzie Wojewódzkim wniosek o 

dofinansowanie remontu dróg gminnych w ciągu ulic Szkolnej i Staszica w Prudniku w 

ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

Zakres rzeczowy projektu przewiduje remont ulic: Szkolnej i Staszica w zakresie 

obejmującym wykonanie:  

 6362,38 m² nowych nawierzchni jezdni,  

 2671,75  m² chodników,  

 23 szt. oznakowania pionowego  

 253,9 m² oznakowania poziomego 

Całkowita wartość kosztorysowa projektu wynosi 1 606 143,82 zł.  
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Zgodnie z uregulowaniami Rządowego Programu Rozwoju Dróg maksymalna wysokość 

dofinansowania może wynieść do 80% wartości a decyzja o ewentualnej wysokości 

dofinansowania podjęta zostanie przez organy administracji rządowej oceniające złożone 

projekty (tj. Urząd Wojewódzki, Ministerstwo) i na etapie składania projektu Gmina Prudnik 

nie jest w stanie określić procentowej wysokości ewentualnego dofinansowania. 

Zgodnie z zapisami Rządowego Programu Rozwoju Dróg decyzja o wyborze zadań nastąpi 

po czterech miesiącach od terminu złożenia projektów.     

6. W porozumieniu z Katowicką Specjalną Strefą Ekonomiczną wystąpiłem do Spółki DUL 

RADIM PL  Spółka Akcyjna, która we wcześniejszych informacjach informowała nas  o 

zamiarze  podjęcia decyzji o lokalizacji inwestycji na terenie Gminy Prudnik w Specjalnej 

Strefie Ekonomicznej przy ulicy Przemysłowej,  pod nazwą „Fabryka kamienia z 

konglomeratu kwarcowego” o przedstawienie ostatecznej deklaracji oraz realnego 

harmonogramu prowadzenia tej inwestycji. W związku z tym, że rozmowy dotyczące 

inwestycji toczą się od blisko 3 lat uważam, że blokowanie sprzedaży nieruchomości przez 

tak długi okres  jest nieuzasadnione ze względu na zainteresowanie nieruchomościami przez 

inne podmioty. Biorąc powyższe pod uwagę, poinformowałem Spółkę,  że nie podjęcie 

inicjatywy nabycia   i zagospodarowania  nieruchomości na proponowaną działalność  do 

końca sierpnia 2021 roku, spowoduje przystąpienie przez Gminę Prudnik do zbycia tych 

nieruchomości na rzecz innych zainteresowanych przedsiębiorców i uznanie wszystkich 

dotychczasowych ustaleń za nieaktualne. 

7. Zgodnie z § 2 uchwały nr VIII/122/2011 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 31 maja 2011 r. 

w sprawie zasad sprzedaży lokali użytkowych i jednolokalowych budynków użytkowych ich 

najemcom i dzierżawcom informuję, że zostały ustalone ceny sprzedaży: 

- lokalu użytkowego nr 1u położonego w budynku przy ul. Wąskiej 1                       w 

Prudniku o powierzchni użytkowej 27,62 m
2
, wraz z udziałem 158/1000 części w 

nieruchomości wspólnej w tym w gruncie, złożonego z sali sprzedaży -  na kwotę 63.500,00 

zł.  

- lokalu nr U1 położonego przy ul. Sobieskiego 28 w Prudniku, o powierzchni użytkowej 

35,66 m
2
, wraz z udziałem 19/100 części w nieruchomości wspólnej w tym w gruncie, 

złożonego z sali sprzedaży z zapleczem oraz wc - na kwotę 101.000,00 zł. 

8. Urząd Miejski w Prudniku wykonuje zadania związane z realizacją programów ochrony 

środowiska. I tak: 

- na podstawie Uchwały Nr XXXVI/629/2021  Rady Miejskiej w Prudniku  z dnia 24 lutego 

2021 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Gminy 

Prudnik na dofinansowanie przedsięwzięć związanych z ochroną powietrza poprzez redukcję 

niskiej emisji zanieczyszczeń na terenie gminy Prudnik zostały ogłoszone dwa nabory 

wniosków o udzielenie dotacji celowej w ramach których do Urzędu Miejskiego w Prudniku 

wpłynęło 17 wniosków z których na dzień 25.08.2021 r. do dofinansowania zakwalifikowano 

14 z nich i podpisano umowy dotacji z Beneficjentami. 

- w związku z  Porozumieniem  zawartym w dniu 12.07.2019 r.  z  Wojewódzkim Funduszem 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu  ustalającym zasady promocji rządowego 

Programu „Czyste Powietrze” oraz jego realizacji na terenie Gminy, Gmina Prudnik otrzyma 

30 000,00 zł na prowadzenie Gminnego Punktu konsultacyjno – informacyjnego, który 

dostępny jest dla mieszkańców Gminy Prudnik w Urzędzie Miejskim w Prudniku                    

w każdy  poniedziałek w godz. od 10.00 do 15.00 oraz  czwartek w godz. od 8.00 do 13.00 . 

Do zadań Punktu konsultacyjno - informacyjnego należy m. in.: 

 udzielanie informacji o Programie osobom zainteresowanym złożeniem Wniosku  

o dofinansowanie; 

 wsparcie Wnioskodawców w zakresie przygotowania Wniosku                                     

o dofinansowanie; 
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 zapewnienie stanowiska komputerowego z dostępem do Internetu, obsługiwanego 

przez pracownika przeszkolonego przez WFOŚiGW w Opolu, umożliwiające 

Wnioskodawcy złożenie Wniosku o dofinansowanie oraz jego wydruk; 

 zapewnienie dostępności materiałów informacyjnych i promocyjnych                           

o Programie; 

 przekazanie do WFOŚiGW w Opolu Wniosków o dofinansowanie, składanych przez 

Wnioskodawców w Gminie; 

 pomoc Wnioskodawcom przy rozliczeniu przyznanego dofinansowania. 

W ramach Punktu konsultacyjno – informacyjnego w dniu 06.08.2021 r. przy obiekcie 

Prudnickiego Ośrodka Kultury zorganizowano spotkanie przeznaczone dla osób 

zainteresowanych możliwością uzyskania dofinansowania do wymiany pieca, 

termomodernizacji domu oraz montażu odnawialnych źródeł energii. Program skierowany 

jest do osób fizycznych będących właścicielami/współwłaścicielami domów 

jednorodzinnych/wydzielonych lokali mieszkalnych (maksymalnie 2 lokale w budynku). Za 

pośrednictwem Gminy przekazano do WFOŚiGW w Opolu 19 wniosków o dofinansowanie  

w ramach Programu „Czyste Powietrze” 

- zgodnie z nowym obowiązkiem od 1 lipca br. każdy właściciel lub zarządca budynku 

mieszkalnego i niemieszkalnego jest zobowiązany do złożenia deklaracji o posiadanym źródle 

ciepła do Centralnej Ewidencji Emisyjności Budynków (CEEB) – Głównego Urzędu Nadzoru 

Budowlanego. W związku z tym wyznaczeni pracownicy Wydziału Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa pomagają mieszkańcom przy wypełnianiu Deklaracji oraz 

wprowadzają złożone Deklaracje do systemu. Na dzień 24.08.2021 r. do w/w Wydziału 

wpłynęło 50 deklaracji, które zgodnie z wymaganym terminem są wprowadzane do systemu. 

- od 1 sierpnia 2021r. w ramach realizacji projektu LIFE "Wdrożenie systemu zarządzania 

jakością powietrza województwa opolskiego", w gminach województwa opolskiego będących 

współbeneficjentami projektu, w tym również w Urzędzie Miejskim w Prudniku zatrudnieni 

zostali Gminni Koordynatorzy Programu Ochrony Powietrza. 

W październiku Gminni Koordynatorzy zostaną skierowani na specjalnie przygotowane przez 

Politechnikę Opolską studia podyplomowe, w ramach których nabędą wiedzę i umiejętności 

w zakresie  m.in.: efektywności energetycznej budynków, komunikacji społecznej, ochrony 

powietrza, które będą im niezbędne, by móc skutecznie doradzać mieszkańcom w zakresie 

termomodernizacji i ograniczenia emisji poprzez likwidację nieekologicznych systemów 

ogrzewania; oraz przygotowania Gminnego Programu Ochrony Powietrza (GPOP) zgodnego 

z Programem Ochrony Powietrza dla województwa opolskiego, czyli zaprojektowania  

i zwymiarowania działań naprawczych oraz opracowania planu ich realizacji   i określenia 

niezbędnego budżetu do realizacji zaplanowanych działań w gminie, opracowanego                   

w wyniku analiz działań naprawczych wynikających z programu ochrony powietrza oraz 

analiz stanu jakości powietrza w gminie.  

Gminni Koordynatorzy będą także prowadzić edukację ekologiczną w zakresie problematyki 

jakości powietrza w celu podniesienia świadomości mieszkańców  w zakresie ich wpływu na 

jakość powietrza, znaczenia jakości powietrza dla jakości życia, dostępnych rozwiązań 

wspierających działania naprawcze.  Dodatkowo   w ramach Projektu organizowane będą dla 

mieszkańców spotkania szkoleniowe oraz powstanie narzędzie informatyczne do obsługi 

sprawozdawczości z realizacji Programu Ochrony Powietrza. 

Projekt LIFE koordynowany przez Województwo Opolskie angażuje łącznie 43 

współbeneficjentów oraz 8 partnerów. Wartość projektu to około 3 mln euro  (ok. 13 mln zł), 

z czego dofinansowanie unijne  z Programu LIFE wynosi ok. 7 mln zł,  a współfinansowanie 

z NFOŚiGW wynosi ok. 5 mln zł. Projekt będzie realizowany do września 2022r. 

- Gmina Prudnik realizuje program unieszkodliwienia wyrobów zawierających azbest z terenu 

gminy. Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu w czerwcu 
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2021 roku ogłosił nabór wniosków w ramach programu priorytetowego: „Ogólnopolski 

program finansowania usuwania wyrobów zawierających azbest”. W związku z powyższym 

zawiadomiłem mieszkańców Gminy Prudnik o wstępnym naborze wniosków na 

dofinansowanie zadań z zakresu usuwania azbestu pod nazwą: „Unieszkodliwienie wyrobów 

zawierających azbest z terenu Gminy Prudnik w roku 2021”.  Wnioski o dofinansowanie 

mogły składać osoby fizyczne i inne podmioty uprawnione, których  nieruchomości, zostały 

ujęte w gminnej inwentaryzacji wyrobów zawierających azbest w terminie od  08 czerwca 

2021 roku do 25 czerwca 2021 roku.  Zadanie będzie realizowane dzięki możliwości 

pozyskania dotacji w ramach w/w. Programu. Kwota dofinansowania zadania może stanowić 

do 85% kosztów kwalifikowanych, lecz nie więcej niż 700 zł za 1 Mg (tonę) 

unieszkodliwionych odpadów zawierających azbest. Pozostałą częścią kosztów obciążony 

zostanie wnioskodawca (właściciel nieruchomości).  W ramach prowadzonego naboru, 

złożonych zostało 42 wnioski. Wnioski zostały zweryfikowane pod względem formalnym i 

merytorycznym przez pracowników Wydziału Gospodarki Komunalnej Ochrony Środowiska                        

i Rolnictwa Urzędu Miejskiego w Prudniku. Dwa wnioski zostały odrzucone. Do zadania 

zakwalifikowano 40 wniosków  (łącznie  43 obiekty), w tym: z 4 obiektów realizowany 

będzie demontaż, transport i unieszkodliwienie wyrobów zawierających azbest (DTU),  z 39 

obiektów realizowany będzie transport i unieszkodliwienie wyrobów azbestowych (TU). W 

nawiązaniu do złożonych wniosków w dniu  12 lipca 2021 roku Gmina Prudnik złożyła do 

WFOŚiGW w Opolu wniosek o udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji dla 

przedsięwzięcia realizowanego w ramach „Ogólnopolskiego programu finansowania 

usuwania wyrobów zawierających azbest – w 2021 roku.” W nawiązaniu do złożonego 

wniosku, Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska      i Gospodarki Wodnej w Opolu 11 

sierpnia br. wstępnie zatwierdził wniosek Gminy Prudnik z następującymi danymi: 

 planowana ilość do unieszkodliwienia odpadów azbestowych : 77,27 Mg 

 planowany koszt zadania: 69 974,05 zł 

 wnioskowana kwota dotacji: 51 535,42 zł. 

Obecnie trwa procedura wyłonienia wykonawcy na wykonanie zadania polegające na 

„Unieszkodliwieniu wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Prudnik – w 2021 roku”. 

Planowany termin rozpoczęcia  zadania – po podpisaniu przez Gminę Prudnik umowy dotacji, 

termin zakończenia robót do 08.11.2021r.  

9. Informuję, że mając na uwadze wyzwania, jakie postawiłem  przed spółkami Gminy 

Prudnik w zakresie ich rozwoju oraz w związku z wakatami w spółkach powstałymi na skutek 

przejścia niektórych osób na emeryturę, a także wyborem do Rady Nadzorczej ZUK 

przedstawicieli załogi, dokonałem zmian w składach Rad Nadzorczych w  Zakładzie Usług 

Komunalnych, Zakładzie Energetyki Cieplnej Prudnik i Zakładzie Wodociągów i Kanalizacji. 

10. W dniach od 25 do 27 czerwca w Bartoszycach odbył się XII Festiwal Miast Cittaslow. W 

festiwalu udział wzięła delegacja z Prudnika pod moim przewodnictwem. W trakcie pobytu 

odbyliśmy wizyty studyjne i spotkania robocze w ramach "dobrych praktyk", m.in. na 

terenach sportowych (hala sportowa i teren pod lodowisko), a także w innowacyjnej piekarni, 

która swoje wypieki rozwozi do klientów przy udziale kurierów. Gmina Prudnik zajęła III 

miejsce w konkursie na najlepszy produkt wędzony z miast Cittaslow za dzika z Gór 

Opawskich oraz wyróżnienie za schab Komendanta.  

XIII Festiwal Miast Cittaslow (w roku 2022) odbędzie się  w Prudniku. Udział zadeklarował 

m.in. Miron Sycz Wicemarszałek Województwa Warmińsko-Mazurskiego oraz ponad 30 

włodarzy gmin członkowskich Cittaslow.  

11. 14 lipca odbyło się kolejne z serii spotkań negocjacyjnych w sprawie umowy spółki SIM 

Opolskie Południe. Wraz z  przedstawicielami  9 innych gmin z terenu południa i zachodu 

województwa opolskiego doszliśmy do porozumienia, co do kształtu przyszłej umowy 

spółki. Powołanie spółki ma nastąpić na początku września.   
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12. W ramach projektu „Pewniej Na Pograniczu” współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego oraz ze środków budżetu państwa 

„Przekraczamy granice” zakupiono 2 defibrylatory AED, które zostały zamontowane na 

obiektach Agencji Sportu i Promocji w Prudniku, odpowiednio przy Kompleksie Sportowym 

Sójka oraz Stadionie przy ul. Kolejowej 7.  

13. W lipcu  ze względu na zagrożenie katastrofą budowlaną musiałem podjąć decyzję  

o zamknięciu wieży widokowej na Koziej Górze. Aby ponownie otworzyć punkt widokowy 

będziemy musieli całkowicie przebudować jej obecną konstrukcję .   

14. 30 lipca otworzyliśmy drugi Klub Seniora w naszej gminie. Klub Seniora "Ławeczka" 

skupia 15 uczestników powyżej 60 roku życia nieaktywnych zawodowo, potrzebujących 

wsparcia w codziennym funkcjonowaniu, niesamodzielnych. Projekt został sfinansowany ze 

środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2014-2020, a jego wartość wynosi 390 

744,23 zł. Z tego miejsca chciałbym podziękować pracownikom prudnickiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej na czele z Panią Dyrektor Ewą Pawlinów za aktywne działanie  

i pozyskanie środków na uruchomienie klubu.  

15. Na zaproszenie Urzędu Marszałkowskiego Województwa Opolskiego 

pracownicy Agencji Sportu i Promocji wzięli udział w spotkaniu roboczym w sprawie 

inwentaryzacji tras rowerowych prowadzonych w ramach projektu „Opolskie Na Rowery”. 

Podczas spotkania omówiony został zasięg inwentaryzacji w powiatach: prudnickim  

i nyskim. W trakcie prowadzonej inwentaryzacji (przejazd 2000 km) zebrane zostaną 

informacje o jakości tras, rodzajach nawierzchni, stanie oznakowania, itp. Pozyskane dane 

zostaną wykorzystane na etapie tworzenia koncepcji przebiegu tras rowerowych.  

16. 1 września rozpoczyna się  nowy rok szkolny. Placówki oświatowe przygotowują się do 

powrotu uczniów do szkół i nauki w trybie stacjonarnym. Tradycyjnie w szkołach  

i przedszkolach  dokonano oceny  przygotowania do nowego roku szkolnego,  pod kątem 

oceny zapewnienia właściwych warunków higieniczno-sanitarnych. Wykonano wiele prac  

remontowych oraz napraw sprzętu, poprawiających bazę lokalową. Zgodnie z arkuszami 

organizacyjnymi  zapewniono kadrę pedagogiczną oraz pracowników administracji i obsługi.                

W trosce o bezpieczne warunki  nauki dyrektorzy zakupili niezbędne środki higieniczne oraz  

złożyli zapotrzebowanie na sprzęt i środki ochrony osobistej do Ministerstwa Edukacji  

i Nauki. 

W lipcu i sierpniu odbyły się dwa konkursy na kandydatów na stanowisko dyrektorów 

placówek oświatowych. Wyłoniono dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego nr 2  

w Prudniku - funkcję tą pełnić będzie nadal Pani  mgr Ewa Jarzycka oraz dyrektora Zespołu 

Szkolno-Przedszkolnego w Moszczance- funkcję tą pełnić będzie Pani mgr Małgorzata Tuz.  

Do szkół prowadzonych przez  Gminę Prudnik w roku szkolnym 2021/2022 

uczęszczać będzie 1696 uczniów, w tym do szkół miejskich -1334, do szkół wiejskich-362 

uczniów.  W klasach pierwszych naukę rozpocznie-208 uczniów. Natomiast do przedszkoli 

uczęszczać będzie 806 dzieci, w tym do placówek miejskich 616 dzieci, do wiejskich 190 

dzieci. Do oddziałów żłobkowych uczęszczać będzie 100 dzieci. Życzymy dzieciom 

sukcesów w nauce, a nauczycielom i pracownikom satysfakcji  z wykonywanej pracy. 

17. W okresie, za który składana jest informacja przedstawiciele gminy uczestniczyli  

w uroczystościach patriotycznych i imprezach kulturalnych organizowanych na terenie 

Gminy Prudnik. I tak: 

- 24 czerwca w Zespole Szkolno-Przedszkolny im. Orląt Lwowskich w Szybowicach 

uczestniczyłem w oficjalnym apelu z okazji 81. Rocznicy Zbrodni Katyńskiej, podczas 

którego oddano cześć i hołd kpt. Romanowi Rogozińskiemu. Podczas uroczystości odsłonięto 

pamiątkową tablicę ku pamięci Ofiar Katyńskich. Dyrektor Szkoły Franciszek Dendewicz 
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wraz z zaproszonymi gośćmi wyróżnił najzdolniejszych uczniów biorących udział w licznych 

konkursach.  

- 3 lipca w nowo oddanym do użytku budynku wielofunkcyjnym w Łące Prudnickiej odbył 

się piknik „Bliżej rodziny i dziecka - wsparcie rodzin przeżywających problemy opiekuńczo - 

wychowawcze oraz wsparcie pieczy zastępczej – III edycja” organizowany wspólnie 

z Regionalnym Ośrodkiem Polityki Społecznej w Opolu oraz Stowarzyszeniu Ambasada 

Sukcesu.   

- jak co roku 11 lipca w Niemysłowicach odbyły się obchody rocznicy „Rzezi Wołyńskiej”.  

Z tej okazji wygłosiłem przemówienie oraz złożyłem kwiaty pod pomnikiem pomordowanych 

Polaków we wsi Puźniki.    

- 23 i 24 lipca odbyła się kolejna edycja Zlotu Motocyklowego w Prudniku. Jak  

w poprzednich edycjach odbyły się parady motocyklowe oraz liczne koncerty na błoniach 

przy Sanktuarium św. Józefa.   

- 1 sierpnia w godzinę "W" Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska, 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur oraz Wiceburmistrz Jarosław Szóstka pod pomnikiem 

„Żołnierza Polskiego” uczciła pamięć Bohaterów Powstania Warszawskiego. 

  - za sprawą kolejnej edycji Jazz Prudnik Festival  6 i 7 sierpnia Prudnik stał się polską 

stolicą jazzu. Tym razem odbył się on w formule dwudniowej. Oprócz koncertów na gości 

czekało mnóstwo innych atrakcji - stoiska wydawnictw muzycznych, wystawa 

fotograficzna spotkanie autorskie z Witoldem Wnukiem, pokaz filmu „Ikar. Legenda Mietka 

Kosza” oraz strefa dla dzieci. Dziękuję pracownikom Prudnickiego Ośrodka Kultury  

a szczególnie Pani Dyrektor Sylwii Gawłowskiej za trud wniesiony w organizację Festiwalu. 

Dziękuję również radnemu Ryszardowi Czeczelowi pomysłodawcy i Dyrektorowi 

artystycznemu Festiwalu.  

 - 15 sierpnia Jarosław Szóstka wiceburmistrz Prudnika wraz z Przewodniczącą Rady 

Miejskiej w Prudniku Alicją Isalską z okazji Święta Wojska Polskiego złożyli kwiaty pod 

pomnikiem na pl. Wolności.  

- 24 sierpnia w Kinie Diana odbyła się premiera filmu Sanitariuszka o Walerii Nabzdyk. Po 

premierze odbyło Film w reżyserii prof. Janiny Hajduk-Nijakowskiej opowiada o życiu 

Honorowej Obywatelki gminy Prudnik. Gmina Prudnik była finansowo zaangażowana w to 

przedsięwzięcie.  

18. Na koniec smutna wiadomość, odszedł od nas na zawsze Pan Krzysztof Maślankiewicz 

były komendant rejonowy Państwowej Straży Pożarnej  w Prudniku, a wraz z utworzeniem 

powiatów – od 1999 r. – komendant powiatowy. Po przejściu na emeryturę działacz 

społeczny Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP. Jego wielką zasługą było powstanie 

nowej komendy przy ulicy Legionów. Cześć Jego pamięci.  

 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby się odnieść 

do przedstawionej informacji? 

Radny Zygmunt Trojniak zauważył, że 26 lipca Burmistrz złożył wniosek o 

dofinansowanie w ramach projektu Nowy Ład remontu budynków znajdujących się przy 

klasztorze Bonifratrów. Zapytał czy budynki te są własnością gminy lub czy gmina posiada 

jakikolwiek tytuł prawny do dysponowania tymi nieruchomościami na cele budowlane? 

Burmistrz poinformował, że budynki nie są własnością gminy. Projekt nie przewiduję 

udzielenia dotacji na zakup tych budynków.  Przed złożeniem wniosku zrobiono rozeznanie 

czy gmina może złożyć wniosek na obiekt, który nie jest własnością gminy. Okazało się, że 

można, w związku z czym został on złożony. Na pewno zasadnym jest, aby dokonać remontu 

tych budynków, zwłaszcza, że znajdują się one w centrum miasta. Jest również wola 

bonifratrów, aby te budynki zbyć na rzecz gminy po cenach wyceny rzeczoznawcy, a nie w 

procesie przetargu. Bonifratrzy są zainteresowani zbyciem budynków z prostych przyczyn: 
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nie są w stanie zagospodarować całego terenu, a chcieliby, żeby budynki te uzupełniały 

działalność, którą prowadzą na obiekcie swoim przy ulicy Piastowskiej.  

Radny Zygmunt Trojniak dopytał czy to oznacza że na dzień przyznania funduszy gmina 

nie musi być właścicielem, ani mieć żadnego tytułu prawnego do tych nieruchomości? Dodał, 

że jest lekko tym zdziwiony. 

Burmistrz oznajmił, że sprawa została poddana wnikliwej analizie. Dodał, że również był 

zdzwiony, że projekt nie wyklucza  takiego postępowania, w związku z czym wniosek został 

złożony. Wielu mieszkańców Prudnika jest zainteresowanych, aby w tym miejscu powstały 

punkty służące seniorom.  Rada Seniorów złożyła w tej sprawie  wiele petycji. Burmistrz 

dodał, że jest w stałym kontakcie z Bonifratrami, którzy nie są w stanie sami sfinansować 

takiej inwestycji i działalności. Raz jeszcze podkreślił, że gdyby nie było takiej możliwości 

wniosek nie zostałby złożony. 

Radny Stanisław Mięczakowski  zapytał na jakim etapie  oraz kiedy faktycznie nastąpi 

podpisanie umów i wdrożenie w życie programu LIFE. 

Burmistrz poinformował, że dzisiaj pracownica zawiozła dokumenty związane z tym 

programem. Dodał, że jest to program unijny i wymaga spełnia wielu kryteriów i procedur. 

Na ten moment czekamy na rozstrzygnięcie, wyłonienie terminu i podpisanie umowy. 

Burmistrz oznajmił, że zarówno radni jak i zainteresowani mieszkańcy będą o tym fakcie 

informowani na bieżąco. Sytuacja nie jest zależna od Gminy Prudnik a od Samorządu 

Województwa Opolskiego.   

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień wyraziła zdanie, że pomimo okresu wakacyjnego 

i urlopowego informacja jest bardzo obszerna.  W dalszej części radna poruszyła temat, który 

jest bardzo dla niej ważny, a mianowicie planowane uroczystości 12 września związane z 

beatyfikacją Kardynała Stefana Wyszyńskiego. Oznajmiła, że trwają prace przygotowawcze, 

takie jak koszenie poboczy, trawników, modernizacja toalety, dokonywany jest remont 

fragmentu drogi prowadzącej do klasztoru. Tu radna zadała pytanie dotyczące zamknięcia 

wieży widokowej. Oznajmiła, że zdaje sobie sprawę z tego, że jej stan jest dramatyczny, 

jednak czy jakimś sposobem nie udałoby się jej doprowadzić do stanu użyteczności do 19 

września? Radna uznała, że byłaby to spora atrakcja dla osób uczestniczących w tym 

wydarzeniu. Zofia Zeprzałka – Krzemień zapytała jeszcze o efekt rozmów z 

przedstawicielami Stadniny Koni – czy zadeklarowali oni ze swojej strony jakieś działania w 

związku z planowanymi uroczystościami? Radna wyraziła zdanie, że planowanym 

uroczystościom towarzyszy wielka radość oraz satysfakcja, a w związku z tym, że Gmina jest 

zaangażowana w organizację czeka nas jeszcze mnóstwo pracy. Dodała, że ma nadzieję, że 

oprawa tego święta będzie godna Patrona Prudnika i gminy. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak odpowiedział, że zawsze z tyłu głowy przyświeca mu jeden 

cel: bezpieczeństwo. Niestety zarówno Wieża Widokowa na Koziej Górze, jak i klatka 

schodowa przy Wieży Woka została wybudowana z drewna skażonego jakimś grzybem, który 

rozkłada drewno od środka. Nie widać tego na zewnątrz, jednak jest to widoczne po skutkach. 

Wieża Woka co chwile przechodzi remonty i modernizacje. Widać co wydarzyło się na 

Koziej Górze. Burmistrz wyraził obawę, że być może remontami uda się przedłużyć 

żywotność obiektów, jednak bardzo prawdopodobne jest to, że finalnie trzeba będzie 

wykonać je na nowo, ponieważ w dłuższej perspektywie będą one zagrażały bezpieczeństwu. 

W związku z tym jak poważny jest problem nie może obiecać, że uda się dokonać naprawy w 

najbliższym czasie. Na pytanie dotyczące Stadniny Koni Burmistrz odpowiedział, że jest ona 

bardzo zaangażowana, wniosła również duży wkład finansowy w organizację tych wydarzeń 

związanych z Prymasem Stefanem Wyszyńskim.  Grzegorz Zawiślak pokreślił, że współpraca 

jest bardzo ścisła. Podziękował Prezesowi Józefowi Stępkowskiemu za zaangażowanie i za to, 

że zawsze może liczyć na wsparcie. Odnośnie imprez Burmistrz podkreślił, że 19 września 

odbędzie się nadanie patronatu, natomiast 12 września odbywać się będzie beatyfikacja 
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kardynała Wyszyńskiego. Uroczystości te będą transmitowane na telebimie w Prudniku-

Lesie. Burmistrz podkreślił, że wydarzenie to jest bardzo ważne dla Prudnika. Podziękował 

wszystkim organizacjom i spółkom, które włączyły się we współfinansowanie uroczystości. 

Burmistrz dodał, że wydarzenie trzeba w sposób godny uczcić. Poinformował, że w 

październiku odbędzie się koncert w kinie Diana, więc to nie jest tylko jeden dzień. Jest to 

cykl uroczystości, które będą się odbywać, między innymi planowany Bieg Prymasowski.    

Radny Andrzej Gajewski oznajmił, że o złym stanie Wieży Widokowej informowali go już 

wcześniej mieszkańcy. W związku z tym cieszy się, że dokonany został przegląd i że póki co 

jest ona zamknięta dla zwiedzających.  Zapytał jednak, czy obiekt ten zostanie 

zdemontowany? Oznajmił, że trzeba mieć świadomość, że finezja młodzieży jest różna i 

pomimo informacji, że nie można tam wchodzić może być różnie i nie wszyscy będą się do 

tego stosować. Drugie pytanie zadane przez radnego dotyczy tego, czy została wykonana 

kontrola Wieży znajdującej się w Wieszczynie? 

Burmistrz oznajmił, że przeglądy wykonywane są systematycznie i terminowo, co wynika z 

obowiązujących przepisów. Osoby odpowiedzialne za ich wykonanie robią to wnikliwie i 

dokładnie, ponieważ zdają sobie sprawę z tego czym to może grozić. Widać po Koziej Górze, 

że przeglądy są robione i szybko podejmowane są działania. Niemniej w niektórych 

miejscach nie widać złego stanu konstrukcji. Burmistrz oznajmił, że naprawdę stoi przed 

dylematem czy tej konstrukcji nie rozebrać, a po pozyskaniu środków postawić w tym 

miejscu wieżę metalową, może kamienną. Do tematu na pewno jeszcze trzeba będzie wrócić. 

Odnośnie finezji osób odwiedzających to miejsce Burmistrz wyraził zdanie, że nie jest w 

stanie zapanować i upilnować wszystkich. Jeśli ktoś łamie zakazy i prawo to musi zdawać 

sobie sprawę z konsekwencji jakie to za sobą niesie. Miejsce jest zabezpieczone i 

oznakowane tak, aby nikt nie wszedł. Jeżeli ktoś złamie prawo, wejdzie i coś się stanie to 

ponosi sam odpowiedzialność za swoje czyny.  

Radny Ryszard Czeczel oznajmił, że do informacji Burmistrza pozwoli sobie dodać Festiwal 

Jazzowy, gdyż to nie tylko dobra muzyka na światowym poziomie, ale również prestiż 

 i promocja miasta. 

Burmistrz Prudnika poinformował, że nie było to może wprost napisane w informacji, 

jednak spotkał się z wieloma bardzo pozytywnymi komentarzami odnośnie festiwalu od osób, 

które w nim uczestniczyły. Komentarze, również te od osób spoza Prudnika świadczą o tym, 

że zaczyna on coraz bardziej istnieć w świadomości mieszkańców regionu i nie tylko.  

Podkreślił, że w tym roku impreza ta zorganizowana była w nieco innej formule, dwudniowej, 

z atrakcjami dla rodzin, dla dzieci. Burmistrz wyraził radość z tego, że impreza jest 

zauważalna zarówno w kraju jak i za granicą. Dodał, że każda forma promocji Prudnika jest 

dobra. Festiwal Jazzowy ma swoje tradycje, poziom na pewno będzie utrzymywany, a na 

pewno nie obniżany. Grzegorz Zawiślak podkreślił, że nie każdy musi lubić dany gatunek 

muzyki, jednak czasem robione jest coś dla szerokich grup mieszkańców, a czasem dla 

mniejszej grupy, która też  potrzebuje ukojenia duszy w ten sposób.  

Radny Ryszard Czeczel podziękował za wsparcie i obiecał progres. Dodał, że wraz z Panią 

Dyrektor POK postara się, aby festiwal się rozwijał i rozszerzał swój zasięg oraz promocję 

miasta.  

 

3. Informacja nt. przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego 2021/2022 

(druk nr 799) 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska powitała obecną na posiedzeniu Dyrektor Gminnego 

Zarządu Oświaty i Wychowania Marię Strońską.  

Poinformowała, że radni pozytywnie zaopiniowali przedstawioną informację.  

Zapytała czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie druku? 
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Głos zabrała radna Zofia Zeprzałka – Krzemień. Oznajmiła, że w punkcie 4 sprawozdania 

można przeczytać o rozdysponowaniu godzin zajęć zgodnie z arkuszami organizacyjnymi o 

zatrudnieniu nauczycieli na wolne miejsca pracy. Zapytała czy są braki kadrowe w Gminie 

Prudnik, czy dużo nauczycieli odeszło na emeryturę. Dodała, że wie, iż w kraju osób które 

przeszły na emeryturę jest dużo. Wykazuje się brak 13 000 nauczycieli, a te braki dotyczą 

głównie nauczycieli matematyki, fizyki oraz klas początkowych. Zapytała jak wygląda 

sytuacja w Prudniku pod tym względem? Dodała, że ze sprawozdania odniosła wrażenie, że w 

Prudniku nie ma takiego problemu, a wręcz są wolne godziny, który nie zostały 

rozdysponowane.  

Dyrektor Gminnego Zarządu Oświaty i Wychowania Maria Strońska oznajmiła, że w 

związku z zatrudnieniem nauczycieli może śmiało powiedzieć, że kadra pedagogiczna 

zapewniona jest prawie w całości. Brakuje jednak nauczycieli chemii i fizyki, może czasem i 

biologii. Braki te wynikają z czasów, kiedy szkoły były 6-klasowe i przedmioty te zostały 

zredukowane. Trudno dziś odtworzyć kadrę pedagogiczną tam, gdzie je nie było. Niestety w 

gimnazjach pracowały pojedyncze osoby i część nauczycieli musi w związku z tym pracować 

w kilku szkołach. Jednak są to umowy dodatkowe i można zapewnić to zatrudnienie.  

Wiceprzewodniczący Edward Mazur oznajmił, że miał pytanie podobnej treści jak to 

zadane przez przedmówczynię. Odpowiedź jest satysfakcjonująca, więc nie ma dalszych 

pytań.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Wobec powyższego Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie informacji zawartej  

w druku nr 799. 

Głosowano w sprawie: 
Informacja nt. przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego 2021/2022 (druk nr 

799).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 

 

4. Informacje o wynikach ekonomiczno-finansowych za 2020 rok miejskich spółek 

prawa handlowego: 
1) Informacja Prudnickiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego sp. z o. o. (druk nr 

800) 
Przewodnicząca Rady Alicja Isalska powitała obecnego na posiedzeniu Prezesa Zarządu 

Spółki PTBS Mirosława Czupkiewicza. Poinformowała, że radni pozytywnie zaopiniowali 

przedstawioną informację.  

Zapytała czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie druku? 

Wiceprzewodniczący Rady Edward Mazur poprosił o przybliżenie tematu przygotowań  do 

planowanej budowy mieszkań pod wynajem.   
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Prezes Zarządu PTBS Mirosław Czupkiewicz oznajmił, że jeżeli chodzi o zaangażowanie 

w przyszłą budowę przy ulicy Samuela Frankla został złożony wniosek o pozwolenie 

budowlane do Starostwa Powiatowego. Jest lekkie opóźnienie w jego wydaniu, które wynika 

z faktu, że w tym samym czasie Starostwo rozpatrywało wniosek o odrolnienie gruntów, które 

dzięki decyzji radnych zostały przekazane w formie aportu do PTBS na podwyższenie 

kapitału i na tym gruncie będzie wznoszony budynek. Prezes dodał, że spółka jest w ostatniej 

fazie przygotowania wniosku kredytowego do Banku Gospodarstwa Krajowego. M. 

Czupkiewicz oznajmił, że nabór rozpocznie się do końca września i ma nadzieję, że wniosek 

PTBS zostanie pozytywnie rozpatrzony. We wniosku tym, oprócz środków własnych, które 

wniesie spółka, przewiduje się również partycypację przyszłych najemców, a decyzję w jakiej 

wysokości będzie ta partycypacja jest jeszcze do uzgodnienia. Kwestia ta jest ważna. jeżeli 

będzie to najem z dochodzeniem do własności to taka partycypacja nie mogłaby być wyższa 

niż 30% kosztów inwestycji, natomiast jeżeli nie byłoby to dochodzenie do własności, a 

budynki będą cały czas wynajmowane to partycypacji byłaby konieczna w wysokości około 

15%, aby spiąć finansowo szacowane koszty inwestycji. We wniosku wnioskuje się również o 

dopłatę z Funduszu Dopłat oraz dopłaty z Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa. To jednak 

będzie wymagało od rady podjęcia stosownych uchwał. Po złożeniu wniosku do BGK 

konieczne będzie podpisanie stosownej umowy pomiędzy TBS a Gminą i wówczas już 

Gmina występuje o te środki. Po zmianie przepisów jeżeli te środki zostałyby przyznane to 

wówczas zostaną przelane na konto Gminy od razu, a nie jak to było wcześniej po 

zakończeniu inwestycji. Gmina natomiast podczas trwania inwestycji w odpowiednim 

momencie przekaże te pieniądze  PTBS. Jest również jeszcze jeden warunek. Aby starać się o 

całą pulę gmina musi wskazać osoby, z którymi PTBS podpisze umowy. Jeśli chodzi o 

dochodzenie do własności Prezes wyraził zdanie, że jest to dość fajna sprawa, ponieważ 

najemca mógłby stać się właścicielem swojego mieszkania minimum po 15 latach, czyli w 

zależności od możliwości finansowych najemcy - może to być okres od 15-25 lat. W tym 

czasie najemca oprócz czynszu płaci dodatkowo kwotę, którą spółka spłaca kredyt do BGK. 

Kwoty te: partycypacja plus dodatkowa kwota po 15 latach odejmowane są od wartości 

mieszkania na dzień jego wyceny. Powstała różnica dopłacana jest przez potencjalnego 

nabywcę mieszkania. Oczywiście z pieniędzy tych spółka musi spłacić do banku kwotę 

kredytu, która przypada procentowo na to mieszkanie. Spółka zaciąga kredyt na 30 lat. Prezes 

wyraził zdanie, że jest to ciekawe rozwiązanie. W tej formule dochodzenia do własności do 

jakby najemca kumuluje sobie pieniądze na to, aby stać się właścicielem mieszkania. Jeśli w 

między czasie rozmyśli się z zakupu spółka zwróci zgromadzone środki. Koszt inwestycji 

szacowany jest dość wysoko, jak na prudnickie warunki, a ze wstępnych wyliczeń wynika, że 

będzie to koszt rzędu 5 200 – 5 300 za metr kwadratowy. Pojawiają się to obawy, czy od 

momentu ogłoszenia przetargu do otwarcia ofert spółka zmieści się w tych kwotach. Prezes 

dodał, że nie można patrzeć na ceny deweloperskie, bo trzeba pamiętać, że mieszkania 

wybudowane przez PTBS są to mieszkania pod klucz, natomiast deweloper oddaje 

mieszkania w niepełnym wyposażeniu czyli nie ma drzwi, nie ma okien, armatury itp. PTBS 

ma natomiast obowiązek wyposażyć mieszkanie pod klucz, zamontować wszelkie urządzenia 

jak kran, muszlę, umywalkę czy wannę.  W kuchni musi być zlewozmywak oraz źródło 

przygotowania posiłków.  Poza tym panele, kafelki itp. Dlatego też cena jednostkowa jest 

dość duża. Prezes dodał, że ważnym elementem kosztowym jest również powierzchnia lokali 

w danym budynku. Wyjaśnił, że jeżeli budowany jest budynek na 15 m
2
, czyli 4 kondygnacje 

naziemne to one w przeliczeniu na metr kwadratowy będą droższe niż gdyby pociągnięte 

zostały jeszcze trzy kolejne piętra. Koszty budowy windy na przykład do 3 kondygnacji są 

duże, natomiast gdyby pięter było 6 byłyby one stosunkowo niższe. Warunki zabudowy są 

jakie są. Dzięki Radzie wysokość udało się zwiększyć z 12 do 15 metrów, co pozwoliło na 

zaprojektowanie dodatkowej kondygnacji naziemnej. Przy każdym mieszkaniu parterowym 
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będą niewielki, kilkunastometrowe ogródki z wyjściem na taras. Wszystkie mieszkania będą 

miały taras lub balkon. Zaplanowana została winda, nie planuje się podłączenia do gazu, 

energia będzie elektryczna. Mieszkania będą miały przypisane komórki lokatorskie, 

pomieszczenia techniczne. Prezes wyraził obawy związane z przyłączem wodnym i 

kanalizacyjnym, jednak ma nadzieję, że wspólnymi siłami uda się rozwiązać pewne 

problemy. M. Czupkiewicz poinformował, że jeżeli uda się rozpocząć inwestycję w takich 

terminach jak jest planowane, czyli wniosek we wrześniu, decyzja banku (tzw. promesa) 

około grudnia, przetarg na wykonawcę i od około kwietnia można by było rozpocząć budowę. 

Zakończenie prac budowlanych zaplanowane jest  na lipiec 2023, natomiast zakwaterowanie 

sierpień-wrzesień 2023. Dodał, że przesunięcie o kilka miesięcy rozpoczęcia inwestycji 

spowoduje konieczność przesunięcia jej na rok 2024,ponieważ bardzo źle jest kwaterować 

ludzi w miesiącach październik, listopad  oraz grudzień. Wtedy prace wykończeniowe trwają 

praktycznie do samego końca,  ludzie się wprowadzają i następuje tak zwane oddawanie pary 

wodnej, która zgromadziła się w tym budynku. Niskie temperatury na zewnątrz, słabe grzanie 

powoduje późniejsze pojawianie się wykwitów.  

Wiceprzewodniczący Rady podziękował za szczegółowe informacje.  

Prezes PTBS Mirosław Czupkiewicz dodał, że jeżeli chodzi o powierzchni tych 16 

mieszkań to będzie to 8 mieszkań dwupokojowych z aneksem kuchennym o powierzani od 48 

do 55 m
2
, natomiast trzypokojowe będą w granicach 62 -65 do 74 m

2
. Prezes dodał, że 

założeniem w złożonym wnioski jest to, aby najemcami zostały głównie rodziny z dziećmi. 

Jest również mieszkanie dla osoby niepełnosprawnej, być może dwa lub trzy mieszkania dla 

osób starszych. 

Radny Tomasz Wisła zapytał ,w którym momencie będzie określona wartość wykupu 

mieszkania? Czy w momencie podpisywania umowy czy też w momencie gdy mieszkaniec 

będzie się zbliżał do całkowitego zrealizowania należności? Drugie pytanie zadane przez 

radnego dotyczyło tego, czy jeżeli już został złożony wniosek do nadzoru budowlanego o 

wydanie pozwolenia budowlanego można rozumieć, że spółka jest już na etapie rozmów z 

głównym wykonawcą i czy wykonawca ten jest już znany? Jak wiadomo to główny 

wykonawca w obecnym czasie ponosi odpowiedzialność za wiele rozmaitych mankamentów, 

które pojawiają się na budynkach deweloperskich. 

Prezes PTBS Mirosław Czupkiewicz oznajmił, że jeżeli chodzi o dochodzenie do własności 

to na dzień dzisiejszy nie jest znana wartość nieruchomości za minimum 15 lat. Dodał, że 

jeżeli ktoś płaci partycypacje w granicach 25% za największe mieszkanie to jest to kwota 

około 80 000 zł licząc po jednostkowych kosztach. Ta partycypacja po 15 latach będzie 

waloryzowana takim wzorem, który jest zapisany w ustawie i szacuje się, że po 15 latach 

może być około 15% więcej niż został opłacony, czyli z partycypacji będzie miał około 

100 000 zł. W dalszej części wypowiedzi prezes wyliczył jaką kwotę mniej więcej 

potencjalny najemca wpłaci do spółki. Jeżeli po 15 latach dana osoba będzie nadal 

zainteresowana zakupem tego mieszkania to wówczas po wycenie rzeczoznawcy i po 

odliczeniu kwot, które już zostały wpłacone potencjalny nabywca będzie musiał dopłacić 

powstałą różnicę. Odnośnie wykonawcy Prezes oznajmił, że ogłoszony został nabór na 

wykonanie projektu budowlanego, nie została podjęta decyzja o ogłoszeniu naboru typu 

zaprojektuj i wybuduj. W związku z tym, że na omawianym terenie planowane są kolejne 

inwestycje oraz również powstać tam mają budynki SIM starano się stworzyć z projektantem 

taki projekt, aby można go było wykorzystać w kolejnych inwestycjach, ale również aby 

poszczególne segmenty tego budynku 1 klatkowego można było łączyć w dwuklatkowe, 

może trzyklatkowe, w zależności od zapotrzebowania. Prezes dodał, że jeśli inwestycja miała 

być kontynuowana w kierunku policji to również wykorzystany zostanie ten sam projekt, co 

pozwoli obniżyć koszty. Kontynuując M. Czupkiewicz powiedział, że nie może podejmować 

rozmów z wykonawcą w momencie, gdy spółka nie ma zabezpieczenia finansowego, a takie 
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będzie dopiero kiedy tak zwana promesa w BGK zostanie przesłana. Po drugie najpierw 

trzeba ogłosić przetarg na wykonawcę zgodnie z obowiązującymi przepisami i wówczas 

dopiero będzie wiadome jak faktycznie kształtują się koszty. Wówczas dopiero będzie można 

również pobierać partycypację od przyszłych najemców.  Prezes wspomniał, że złożony 

wniosek będzie mógł być modyfikowany w przyszłości do momentu podpisania umowy 

kredytowej. W momencie podpisania umowy żadne zmiany nie będą mogły już być 

wnoszone.  

Radny Paweł Licznar zapytał czy było rozważane podłączenie mieszkań do sieci 

ciepłowniczej ZEC, jeśli tak to dlaczego zdecydowano się na rozwiązania elektryczne? 

Drugie pytanie dotyczy ile mieszkań łącznie zostało zaplanowanych w mającym powstać 

budynku? 

Prezes PPTBS Mirosław Czupkiewicz oznajmił, że rozmowy z ZEC zostały 

przeprowadzone wcześniej. Uzgodnione zostało, że to przyłącze zaprojektuje i wykona ZEC, 

dlatego, że w rogu na skrzyżowaniu ulicy Skowrońskiego z Samuela Frankla jest komora 

ZEC-owska. ZEC prowadząc niegdyś ciepło do Policji przewidział, że w terenie tym mogą 

powstać mieszkania i tam jest komora, z której możliwe jest pociągnięcie sieci, która ma 

zostać wykonana przez ZEC. Odnośnie ilości mieszkań Prezes poinformował, że łącznie 

będzie ich 16: po 4 na każdej kondygnacji.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Wobec powyższego Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie informacji zawartej  

w druku nr 800. 

Głosowano w sprawie: 
Informacja Prudnickiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego sp. z o. o. (druk nr 800).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 

 

2) Informacja Zakładu Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. (druk nr 801) 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska powitała obecnego na posiedzeniu Przedstawiciela 

Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Łukasza Mertę. Poinformowała, że radni pozytywnie 

zaopiniowali przedstawioną informację.  

Zapytała czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie druku? 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur oznajmił, że zainteresował go punkt w opisie 

dotyczący realizacji zadań w zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków, gdzie na końcu 

jest zapis: należy spodziewać się że w najbliższym czasie wystąpi konieczność wprowadzenia 

opłat dla wszystkich korzystających z sieci, ponieważ Wody Polskie dostrzegają, że nie  

wszyscy płacą. Radny zapytał jak należy rozumieć ten zapis? Czy możliwe, że część osób 

płaciła, a część nie płaciła?  
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Przedstawiciel Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Łukasz Merta wyjaśnił, że zapis ten 

dotyczy wód opadowych.  Do tej pory za wody opadowe nie płacą indywidualni mieszkańcy, 

którzy są podłączenie do sieci deszczowej. Płacą natomiast  przedsiębiorcy i instytucje. Za 

wodę i ścieki płaca wszyscy mieszkańcy według ustalonych taryf.  

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień oznajmiła, że w sprawozdaniu jest zapis, iż działalność 

gospodarcza spółki w ubiegłym roku zakończyła się zyskiem w wysokości przeszło 81000 zł 

netto, ale zaznaczone jest, że przy sprzedaży wody w systemie miejskim koszty produkcji i 

rozprowadzania wody były wyższe od przychodów. W tym zakresie wykazane zostały wobec 

tego straty minus 432 800 zł. Radna zapytała czy to oznacza, że w obrębie miasta można 

spodziewać się podwyżki, czy może jest inny sposób na wyrównanie tego braku? Drugie 

pytanie dotyczyło tego czy i z jaką częstotliwością czyszczony jest zbiornik przy ul. 

Poniatowskiego? Radna wyjaśniła, że pyta o to, ponieważ spacerowicze często zgłaszają fakt 

wrzucania do wody przez nieodpowiedzialnych ludzi nieczystości. Jest to piękne miejsce, 

jednak trudno dopilnować ludzi szukających niegodziwej rozrywki, którzy czynią z tego 

miejsca śmietnisko.   

Przedstawiciel Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Łukasz Merta wyjaśnił, że strata w 

produkcji wody wynika przede wszystkim ze wzrostu kosztów energii, kosztów pracy, 

materiałów. Generalnie spółka zamknęła się zyskiem, jeśli chodzi o nowe taryfy to zostały 

one uwzględnione i przyjęte, jednak ciężko powiedzieć jaka będzie przyszłość. Łukasz Merta 

dodał, ze straty spowodowane są zmieniająca się koniunkturą na rynku. W temacie zbiornika: 

jest on na bieżąco sprzątany, jednak pracownicy ZWiK nie mają wpływu na to, kto i co 

wrzuca do zbiornika. Wszelkie nieczystości jeśli są zauważone są na bieżąco usuwane. Jest to 

zbiornik z piękną florą i fauną, więc nie są tam podejmowane działania typu odmulanie, aby 

nie zaburzyć tego ekosystemu. 

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień poprosiła i interwencję w temacie czystości zbiornika. 

Radny Zygmunt Bochenek dodał, że zbiornik na ulicy Poniatowskiego nie ma nic 

wspólnego z zasilaniem miasta w wodę. Jest to zbiornik retencyjny. A jeśli chodzi o 

zaśmiecanie – jest on zanieczyszczany od momentu, kiedy powstała tam ścieżka pieszo-

rowerowa i świadczy niestety o braku kultury osób korzystających z niej. 

Łukasz Merta dodał, że zbiornik jest ogrodzony, ale na ludzi tam spacerujących wpływu nie 

ma.  

Wiceprzewodniczący Rady Edward Mazur zapytał czy ZWiK posiada jeszcze na terenie 

miasta i gminy Prudnik znajduje się sieć azbestowa? 

Przedstawiciel Łukasz Merta oznajmił, że z informacji, które posiada na terenie miasta i 

gminy ZWIK nie posada już sieci azbestowo-cementowych, zostały one wymienione na 

nowe. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Wobec powyższego Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie informacji zawartej  

w druku nr 801. 

Głosowano w sprawie: 
Informacja Zakładu Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. (druk nr 801).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 
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NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu/ 

 

3) Informacja Zakładu Energetyki Cieplnej sp. z o.o. (druk nr 802) 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska powitała obecnego na posiedzeniu Głównego 

Księgowego Zakładu Energetyki Cieplnej Czesława Gerusa. Poinformowała, że radni 

pozytywnie zaopiniowali przedstawioną informację.  

Zapytała czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie druku? 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur zapytał czy mieszkańcy domków jednorodzinnych z 

poszczególnych ulic zgłaszają chęć podłączenia się do sieci ciepłowniczej? 

Główny Księgowy ZEC Czesław Gerus oznajmił, że o ile wie budynki indywidualne nie 

chcą przyłączać się do sieci ciepłowniczej z tego powodu, że uważają, że ciepło to jest drogie. 

Cz. Gerus wyjaśnił, że cena ta wynika chociażby z opłat, które narzucane są na ZEC. Podał tu 

przykład opłaty za prawo do emisji gazów cieplarnianych w wysokości 1 mln złotych rocznie. 

Ponoszone są również duże nakłady na instalacje odpylania. 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur dopytał czy istnieje możliwość podłączenia jeśli ktoś 

wyrazi taką chęć? 

Główny Księgowy ZEC Czesław Gerus oznajmił, że tak. Trzeba to tylko zgłosić.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Wobec powyższego Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie informacji zawartej  

w druku nr 802. 

Głosowano w sprawie: 
Informacja Zakładu Energetyki Cieplnej sp. z o.o. (druk nr 802).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu/ 

 

4) Informacja Zakładu Usług Komunalnych sp. z o.o. (druk nr 803) 
Przewodnicząca Rady Alicja Isalska powitała obecnego na posiedzeniu Prezesa Zakładu 

Usług Komunalnych Władysława Podróżnego. Poinformowała, że radni pozytywnie 

zaopiniowali przedstawioną informację.  

Zapytała czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie druku? 

Radny Paweł Licznar oznajmił, że zgodnie ze złożoną interpelacją będzie prosił o zbieranie 

danych jakościowych odnośnie segregacji śmieci przez miasto to znaczy w podziale na 

poszczególne części miasta oraz na budynki jednorodzinne i wielorodzinne. Dodał, że w jego 
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ocenie należy zacząć badać dane w jaki sposób mieszkańcy segregują śmieci. Oznajmił, że z 

naocznych informacji jakie pojawiają się w Internecie wiele osób zgłasza, że miasto jest 

brudne, bądź zaśmiecone. Radny wyraził zdanie, że spowodowane jest to problemem z 

mieszkańcami, którzy zgłosili się do segregowania śmieci, ale ich nie segregują. Kosze na 

śmieci zmieszane są przepełnione, a kosze śmieci segregowanych są puste. Już taka naoczne 

obserwacja powoduje to, że należy podchodzić  z większą uwagą do tych terenów miasta, 

które nie segregują śmieci. Należy zwracać mieszkańcom szczególna uwagę na fakt, że takie 

działanie jest widoczne i należy to zmienić. Powinny odbywać się akcje edukacyjne w tych 

miejscach, trzeba stworzyć taki system, który będzie  te dane jakościowe pobierał, a następnie 

analizował i podejmował realne działania zmierzające ku temu, by zmniejszyć ilość śmieci 

zmieszanych, a zwiększyć ilość śmieci segregowanych, co w kontekście dwóch, trzech lat 

powinno przynieść gminie oszczędności. Radny zapowiedział, że co miesiąc będzie składał 

interpelację w temacie tego, jakie spółka podjęła działania w tym zakresie.  

Prezes Zakładu Usług Komunalnych Władysław Podróżny oznajmił, że ZUK jest żywo 

zainteresowany ograniczeniem ilości odpadów komunalnych i również segregacją ich. Dodał 

jednak, że mimo wszystko ilość odpadów z roku na rok rośnie, co spowodowane jest większą 

konsumpcją społeczeństwa. Na pewno do tego w ostatnim czasie również przyczynił się 

COVID-19. Bardzo dużo osób zamawia towary przez Internet. Czasami nawet bardzo małe 

rzeczy przychodzą w dużych opakowaniach. Prezes oznajmił, że w kwestii odbioru odpadów 

od mieszkań i domów jednorodzinnych sytuacja jest całkiem przyzwoita.  Wszelkie 

nieprawidłowości na bieżąco przekazywane są właścicielom nieruchomości. Największy 

problem powstaje w gniazdach, czyli w tych miejscach, gdzie dostarczane są odpady z 

budynków wielorodzinnych. Występuje tam pewna anonimowość w związku z tym, że kilka 

czy kilkanaście gospodarstw oddaje odpady do jednego gniazda. Za odpowiednią segregację 

odpowiada pośrednio zarządca, a bezpośrednio właściciele mieszkań. Prezes oznajmił, że 

każda inicjatywa mająca na celu uszczelnienie i poprawę systemu  jest jak najbardziej 

popierana.  

Radny Paweł Licznar oznajmił, że podobny system, może w innym kontekście, posiada 

ZWiK. Na bieżąco monitorowana jest woda oraz jej ubytki. Więc jeżeli miasto i spółka 

miejska potrafi jakby zarządzić tematem w kontekście zmniejszania potencjalnych strat to w 

tym momencie również oczekuje dokonuje pomiarów w kontekście odbioru śmieci. Potrzebne 

tu na pewno będę akcje podejmowane czy przez Urząd czy przez Zakład Usług 

Komunalnych,  mające na celu spowodowanie lepszej segregacji, gdyż z na dzień dzisiejszy 

jest ona niewystarczalna. Radny dodał, że zgadza się z argumentacją COVID-u, zmianą stylu 

życia, ale to powinno być impulsem do stworzenia systemu, który pozwoli zarządzać 

gospodarowaniem odpadami w sposób realny. 

Radny Andrzej Gajewski zauważył, że regulamin odbioru śmieci przewiduje dwie stawki. 

Pierwsza obligująca wszystkich do segregacji, a druga to kara za niestosowanie tej segregacji 

nakładana na trzy miesiące. Radny zapytał czy były nakładane takie kary za brak segregacji? 

Jeśli tak to jaka była ich skala? 

Prezes Zakładu Usług Komunalnych Władysław Podróżny poinformował, że 

każdorazowo jakiekolwiek  nieprawidłowości zgłaszane są w przypadku firm do właścicieli. 

Wówczas również odpady te nie są odbierane, lub odbierane z założeniem, że więcej się to 

nie powtórzy. W sytuacji domków jednorodzinnych większych problemów nie ma. W 

przypadku gniazd informacje takie są przekazywane do zarządcy, a w innych sytuacjach 

również do pracowników Urzędu, a później wyciągane są konsekwencje. Prezes oznajmił, że  

kwestia tego jakie są to kary to już informacja, która jest poza ZUK i takich informacji nie 

posiada.  

Radny Andrzej Gajewski dopytał czy ma rozumieć, że informacje taką uzyska jedynie na 

poziomie gminy? 
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Prezes Zakładu Usług Komunalnych Władysław Podróżny oznajmił, że w kwestii 

związanej z mieszkańcami tak, natomiast w kwestii zarządców najlepiej zwrócić się 

bezpośrednio do nich. Prezes zwrócił uwagę jeszcze na jeden aspekt. A mianowicie, że nie ma 

jakby potrzeby weryfikacji pod względem ilości odpadów, ponieważ zgodnie z ustawą, każdy 

mieszkaniec ma możliwość, jeżeli uiszcza opłatę, dostarczania tych odpadów zgodnie z 

regulaminem, który Rada Miejska ustaliła. Faktem jest natomiast to, że jest problem z 

jakością tych odpadów, czyli z tym, że następuje zmieszanie tych odpadów.  Problem ten jest 

złożony i wynika czasem z braku świadomości,  czasem jednak z celowości działania. Prezes 

dodał, że ze strony Zakładu Usług Komunalnych jest jak najbardziej gotowość współpracy z 

funkcjonariuszami publicznymi, bo zakład nie ma możliwości nałożenia kary na 

mieszkańców.  

Radny Stanisław Mięczakowski zapytał czy spółka otrzymała wsparcie ze strony gminy w 

postaci aplikacji, która miała być narzędziem uszczelniającym system dotyczący segregacji 

śmieci. Dodał, że był to dość mocny punkt przy dyskusji dotyczącej podwyżki za śmieci. 

Kontynuując Stanisław Mięczakowski oznajmił, że uchwała podjęta została w marcu, jest 

sierpień. Dwa miesiące temu złożona została deklaracja, że aplikacja jest już prawie gotowa.  

Radny zapytał czy spółka otrzymała  wsparcie w postaci takiego narzędzia, które poprawiłoby 

czy też uszczelniło system? 

Prezes Zakładu Usług Komunalnych Władysław Podróżny zapewnił, że pracownicy ZUK 

ściśle współpracują w tym zakresie z pracownikami Urzędu, szczególnie z Wydziału 

Gospodarki Komunalnej. Dodał, że spółka ma jedynie możliwość przekazania takiej 

informacji, nie ma jednak możliwości egzekwowania. Jeżeli sprawa dotyczy firmy prywatnej 

to ZUK spisuje z nią umowę, gdzie są jasno zapisane zasady i konsekwencje. Natomiast jeżeli 

sprawa dotyczy osób prywatnych to są składane deklaracje, które finalnie trafiają do Urzędu, 

natomiast deklaracje wspólnot składane są u zarządcy i ZUK bezpośredniego wpływu na tą 

informację nie ma.  

Radny Stanisław Mięczakowski oznajmił, że rozumie w takim razie, że Zakład w chwili 

obecnej nie ma żadnego narzędzia w postaci tego, co było zapowiadane wcześniej, czyli 

aplikacji, która miała być sztandarowym narzędziem uszczelniającym i pomagającym w 

kwestii segregowania.  

Prezes Zakładu Usług Komunalnych Władysław Podróżny oznajmił, że jest to w trakcie 

realizacji. 

Burmistrz zauważył, że aplikacja ze Świdnika jest obarczona wieloma błędami. Dodał, że 

gmina wystąpiła z wnioskiem o udostępnienie kodu źródłowego aplikacji, jednak okazało się, 

że trzeba ją tworzyć praktycznie od początku. Program już działa, należy dodać do niego 

jeszcze dane z Zarządu Oświaty. Trzeba wiedzieć jeszcze jedno: spółka gminna nie ma prawa 

używania tej aplikacji, bo wszelkimi rozliczeniami deklaracji śmieciowych zajmuje się Gmina 

i spółka nigdy nie dostanie do niej dostępu. 

Wiceprzewodniczący Rady Edward Mazur zapytał jak wyglądają plany dotyczące 

remontów i odnawiania starej substancji mieszkaniowej? Czy planowane jest skorzystanie z 

pomocy środków unijnych czy rządowych? Czy jest taka możliwość, czy wszystkie koszty 

będą spoczywać na barkach gminy? 

Prezes Zakładu Usług Komunalnych Władysław Podróżny oznajmił, że sytuacja związana 

z zasobami komunalnymi jest wszystkim doskonale znana. Zakład Usług Komunalnych 

zarządza lub też użytkuje  ponad 154 budynków gminnych.  Jeżeli chodzi o powierzchnię to 

jest to ponad 140 000 m
2
. jeżeli chodzi o ilość mieszkań to jest to liczba 1879. Jeżeli chodzi o 

standard budynków jest to w dużej mierze wypadkowa lat poprzednich. Na ten moment 12 

budynków wydelegowanych zostało do prac w ramach dofinansowania z budżetu krajowego.  

Kwota tej inwestycji opiewa na ponad 8 000 000 zł. 70% budynków, którymi włada ZUK są 

to budynki sprzed pierwszej lub drugiej wojny światowej i potrzebne są naprawdę bardzo 
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duże nakłady do tego, aby utrzymać lub podnieść ich standard poprzez likwidację toalet na 

korytarzach lub wymianę źródeł ciepła. Trzeba pamiętać o jakiej skali jest tu mowa. Wymiana 

źródła ciepła w jednym budynku to koszt około 100 000 zł. Bez wsparcia zewnętrznego 

będzie trudno tego dokonać. Prezes zwrócił uwagę, że podstawowym i jedynym źródłem 

utrzymania w tym zakresie są czynsze. Ostatnia waloryzacja czynszów miała miejsce w 2015 

roku, a przedostatnia w 2010 r. Podczas, gdy koszty mocno wzrosły, dochody od wielu lat 

pozostają na określonym poziomie, dlatego też nie ma możliwości zaspokojenia potrzeb 

zgłaszanych przez mieszkańców w 100%. Prezes dodał, że ma świadomość potrzeb, jednak 

każde działanie wymaga określonych środków finansowych.  

Radny Zygmunt Trojniak powrócił do tematu odpadów.  Oznajmił, że ustawa gwarantuje 

każdemu mieszkańcowi możliwość oddawania odpadów bez limitu, zarówno zmieszanych jak 

i segregowanych. Czyli tutaj nie można w jakiś sposób administracyjny ograniczyć ilości 

odpadów, czy też zmusić kogoś do segregacji. Mówiąc o segregacji nasuwa się pytanie czy  

segregujemy w 10 procentach, 30-st, stu? Segregacja powinna być jakby z natury pełna. 

Podczas dyskusji w lutym podana była informacja, że ZUK ponosi koszt wywozu odpadów 

do Domaszkowic. Koszt jest rządu 5 milionów z haczykiem. 

Natomiast przychód z segregacji to przychód rzędu 56000 zł z odpadów  segregowanych, 

czyli  z plastiku, metalu, papieru. W zasadzie to jest 1%, a segregacja w gminie Prudnik jest 

na poziomie około 30%. Radny oznajmił, że nasuwa się pytanie czy warto podnosić poziom 

segregacji? Co tak naprawdę gmina z tego ma? Inną rzeczą jest też problem odpadów 

zalegający w gniazdach śmietnikowych, bo tutaj nasuwa się pytanie czy ten harmonogram czy 

częstotliwość odbioru jest prawidłowa i właściwa, czy może być częstsza?  

Zygmunt Trojniak powiedział, że zdaje sobie sprawę z tego, że to się wiąże z kosztami, ale 

nasuwa się też pytanie: są takie gniazda gdzie jest już po 8 i więcej pojemników na 

gromadzenie odpadów. Nasuwa się pytanie ile pojemników powinno być w poszczególnym 

gnieździe? Dostawiać kolejnych 10? 15?Przecież nie można tworzyć centr śmietnikowych.   

Radny wyraził zdanie, że częstotliwość wywozu odpadów w niektórych miejscach jest za 

mała.  Następne pytanie dotyczy rozwiązania problemów AGD i elektronicznych. Na dzień 

dzisiejszy odpady te nie są odbierane z gniazd śmietnikowych. Radny oznajmił, że jako 

zarządca zbiera tego typu odpady, a później indywidualnie ponosi koszty sprzedaży tych 

odpadów.  Kiedyś był zamysł powstania mobilnego PSZOK-u, który w jakiś sposób miałby 

rozwiązać ten problem. Do dnia dzisiejszego w zasadzie nie jest to rozwiązane i mieszkańcy 

są częściowo zobowiązani do odwożenia tych odpadów na PSZOK, natomiast nie wszyscy to 

robią. Większość albo podrzuca albo przenosi do gniazd śmietnikowych.  

Radny Paweł Licznar wyraził zdanie, że prezes ZUK podważa sens segregacji śmieci. Że 

uważa, iż nie trzeba segregować śmieci, że można wszystko wrzucać do zmieszanych, zgłosić 

się do systemu, a następnie nie segregować i tak naprawdę oddawać śmieci zmieszane. Radny 

stwierdził, że nie dziwi się, że tak wyglądają gniazda śmieciowe skoro pozwolenie idzie od 

góry. 

Prezes Zakładu Usług Komunalnych Władysław Podróżny  oznajmił, że na dzień 

dzisiejszy nie ma w Polsce możliwości zadeklarowania, że ktoś nie będzie segregował 

odpadów. Kilka lat temu była taka możliwość za uiszczanie odpowiednio wyższej stawki. 

Wracając do kwestii związanej z porządkami i kwotami Prezes przypomniał, że 2013 roku, 

gdy nastąpiła zasadnicza zmiana dotycząca odpadów komunalnych zrealizowany został 

przetarg i kwota zaproponowana przez firmę konkurencyjną była dwa razy wyższa, niż kwota 

zaproponowana przez ZUK w owym czasie. Po 8 latach ZUK świadczy usługi i tak w niższej 

kwocie niż było to zaproponowane przez wspomniana firmę. Prezes stwierdził, że 

harmonogram oraz zakres stosowania w Gminie Prudnik jest naprawdę bardzo szeroki. W 

temacie odbioru odpadów wielkogabarytowych wiadomym jest, że należy je we własnym 

dostarczyć na PSZOK. Jeśli zaś chodzi o odbiór elektrośmieci również w nieograniczonej 
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ilości można je  przywieźć na PSZOK jednak muszą być one kompletne. W momencie, gdy 

dostarczane są niekompletne to odbiór takich elektrośmieci jest bardzo kosztowny. Czasami 

wychodzi na to, że ten koszt oddania odpadu jednostkowego, którym jest lodówka czy pralka 

wynosi 50% wartości nowego sprzętu. Stąd żadna firma odbierająca tego typu odpad nie chce 

odbierać rzeczy niekompletnych. Odnośnie kosztów Prezes poinformował, że jeszcze kilka lat 

temu nie było problemów ze zbyciem  odpadów segregowanych. Od kiedy został zamknięty 

rynek chiński w 2018 roku nastąpił krach na rynku skupu odpadów wtórnych. Dodał, że 

czasem trzeba dopłacić do tego, aby pozbyć się odpadów segregowanych z PSZOK-u. 

problem odpadów komunalnych jest bardzo skomplikowany. Swego czasu każda gmina była 

przypisana do regionalnych instalacji odpadów komunalnych. Gmina Prudnik przypisana była 

do RIPO-u w Domaszkowicach. Na dzień dzisiejszy ROPO-i nie mają odpowiednich mocy 

przerobowych, a gminy mogą wywozić odpady wszędzie. I trzeba się do tego dostosować.  

Radny Zygmunt Trojniak zapytał czy Zakład Usług Komunalnych sprzedaje odpady 

komunalne do firm, które zajmują się recyklingiem, po to, aby obniżyć koszty 

funkcjonowania tego systemu? Jeżeli w gminie segregacja jest na poziomie 30%, a ZUK 

sprzedaje je na poziomie 1% to jest to nieproporcjonalne. I jeżeli odpady segregowane i 

niesegregowane lądują na tej samej instalacji, może za niższą cenę to jaki sens ma segregacja?  

Radny Ryszard Czeczel wyraził zdanie, ze problem śmieciowy był, jest i jeszcze długo 

będzie. Konieczne są rozwiązania systemowe na wyższym szczeblu. Dodał, że nie rozumie 

dlaczego sklepy wielkopowierzchniowe w innych państwach obierają puste opakowania, a w 

Polsce tak nie jest. Ponadto brakuje kultury segregowania. Powtórzył, że konieczne są 

rozwiązania systemowe. I w końcu sklepy wielkopowierzchniowe powinny zacząć odbierać 

opakowania. Odpadłoby wówczas dużo opakowań plastikowych i butelek.  Poza tym 

zdrowsze są napoje z butelek szklanych i powinno się do tego wrócić. A plastik jest 

szkodliwy i trujący. Radny dodał, że wiadomym jest, iż w dużej mierze chodzi tu o wynik 

ekonomiczny: tańsza jest bowiem produkcja butelki plastikowej niż szklanej.  

Wiceprzewodniczący Edward Mazur powrócił do tematu remontów substancji komunalnej. 

Zapytał czy koszt remontu będzie również w partycypacji osoby, która będzie miała zamiar 

mieszkanie wykupić? 

Prezes Zakładu Usług Komunalnych Władysław Podróżny poinformował, że w temacie 

wykupu mieszkań jest ściśle określona procedura. Zgodnie z nią Zakład Usług Komunalnych 

dostaje informację, że dany najemca występuje o wykup mieszkania. Przygotowywane są 

informacje dotyczące wszystkich nakładów poniesionych od 1997 roku, która przekazywana 

jest do gminy. Następnie rzeczoznawca majątkowy robi indywidualną wycenę, w której ujęte 

są poniesione koszty. Nabywca jest później zobowiązany do uiszczenia tej opłaty.  

Prezes podziękował za wszystkie uwagi zarówno pozytywne jak i negatywne. 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur  poinformował, że w Strzelcach Opolskich jest 

pojemnik służący do segregacji takich odpadów jak różnego rodzaju baterie, żarówki itp. 

Zasugerował, aby ewentualnie podpatrzyć i zastosować takie rozwiązanie również w 

Prudniku. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Wobec powyższego Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie informacji zawartej  

w druku nr 803. 

Głosowano w sprawie: 
Informacja Zakładu Usług Komunalnych sp. z o.o. (druk nr 803).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 
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Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Josel Czerniak 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 

 

5. Gospodarka finansowa: 
1) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2021 rok (druk nr 804) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

804 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2021 rok (druk nr 804).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Josel Czerniak 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/737/2021 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Prudnik na 2021 rok została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 

 

2) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2021 - 2024 (druk nr 805) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

806 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
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Finansowej Gminy Prudnik na lata 2021 - 2024 (druk nr 805).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Josel Czerniak 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/738/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2021 – 2024 została 

przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu/ 

 

6. Gospodarowanie mieniem: 
1) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 806) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

806 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 806).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/739/2021 w sprawie zbycia lokalu 

mieszkalnego została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 10  do protokołu/ 
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2) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 807) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

807 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 807).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/740/2021 w sprawie zbycia lokalu 

mieszkalnego została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 11  do protokołu/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 808) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

808 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 808).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/741/2021 w sprawie zbycia lokalu 

mieszkalnego została przyjęta. 
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/uchwała stanowi załącznik nr 12  do protokołu/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 809) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

809 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 809).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/742/2021 w sprawie zbycia lokalu 

mieszkalnego została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 13  do protokołu/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 810) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

810 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 810).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/743/2021 w sprawie zbycia lokalu 

mieszkalnego została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu/ 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 811) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

811 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 811).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/744/2021 w sprawie zbycia lokalu 

mieszkalnego została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 15  do protokołu/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 812) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

812 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 812).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 
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Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/745/2021 w sprawie zbycia lokalu 

mieszkalnego została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 16  do protokołu/ 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 813) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

813 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 813).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/746/2021 w sprawie zbycia lokalu 

mieszkalnego została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 17  do protokołu/ 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 814) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

814 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 814).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 
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Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/747/2021 w sprawie zbycia lokalu 

mieszkalnego została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu/ 

 

10) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 815) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

815 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 815).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/748/2021 w sprawie zbycia lokalu 

mieszkalnego została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 19  do protokołu/ 

 

11) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 816) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

816 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 816).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz 
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Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/749/2021 w sprawie zbycia lokalu 

mieszkalnego została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 20  do protokołu/ 

 

12) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 817) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

817 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 817).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/750/2021 w sprawie zbycia lokalu 

mieszkalnego została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 21  do protokołu/ 

 

13) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 818) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

818 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 818).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 
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Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/751/2021 w sprawie zbycia lokalu 

mieszkalnego została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu/ 

 

14) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 819) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

819 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 819).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/752/2021 w sprawie zbycia lokalu 

mieszkalnego została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 23  do protokołu/ 

 

15) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 820) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

820 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 820).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/753/2021 w sprawie zbycia lokalu 

mieszkalnego została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 24  do protokołu/ 

 

16) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 821) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

821 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 821).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/754/2021 w sprawie zbycia lokalu 

mieszkalnego została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 25  do protokołu/ 

 

17) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 822) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

822 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 822).  

Wyniki głosowania 
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ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/755/2021 w sprawie zbycia 

nieruchomości niezabudowanej została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 26  do protokołu/ 

 

18) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 823) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

823 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 823).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/756/2021 w sprawie zbycia 

nieruchomości niezabudowanej została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu/ 

 

19) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 824) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

824 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 824).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/757/2021 w sprawie zbycia 

nieruchomości niezabudowanej została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu/ 

 

20) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 825) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

825 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 825).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/758/2021 w sprawie zbycia 

nieruchomości niezabudowanej została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 29 do protokołu/ 

 

21) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 826) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

826 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 826).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 
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Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/759/2021 w sprawie zbycia 

nieruchomości niezabudowanej została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 30 do protokołu/ 

 

22) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 827) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

827 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 827).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/760/2021 w sprawie zbycia 

nieruchomości niezabudowanej została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 31  do protokołu/ 

 

23) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 827a) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

827a pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 827a).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 
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Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/761/2021 w sprawie zbycia 

nieruchomości niezabudowanej została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 32 do protokołu/ 

 

24) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 828) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

828 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 828).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/762/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 33 do protokołu/ 

 

25) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 829) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

829 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 829).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 
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Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/763/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 34 do protokołu/ 

 

26) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 830) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

830 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 830).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/764/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 35 do protokołu/ 

 

27) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 831) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

827 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 831).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/765/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 36 do protokołu/ 

 

28) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 832) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

832 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 832).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/766/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 37 do protokołu/ 

 

29) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 833) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

833 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 833).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/767/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 
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/uchwała stanowi załącznik nr 38 do protokołu/ 

 

30) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 834) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

834 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 834).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/768/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 39 do protokołu/ 

 

31) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 835) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

835 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 835).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/769/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 40 do protokołu/ 
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32) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 836) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

836 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 836).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/770/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 41 do protokołu/ 

 

33) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 837) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

837 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 837).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/771/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 42 do protokołu/ 

 

34) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 838) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 



40 

 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

838 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 838).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/772/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 43 do protokołu/ 

 

35) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 839) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

839 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 839).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/773/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 44 do protokołu/ 

 

36) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 840) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 
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Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

840 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 840).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/774/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 45 do protokołu/ 

 

37) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 841) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

841 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 841).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/775/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 46 do protokołu/ 

 

38) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 842) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 
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W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

842 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 842).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/776/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 47 do protokołu/ 

 

39) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 843) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

843 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 843).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/777/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 48 do protokołu/ 

 

40) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 844) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

844 pod głosowanie: 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 844).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/778/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 49 do protokołu/ 

 

41) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 845) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

845 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 845).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/779/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 50 do protokołu/ 

 

42) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 846) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

846 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 846).  
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Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/780/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 51 do protokołu/ 

 

43) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 847) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

847 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 847).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/781/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 52 do protokołu/ 

 

44) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 848) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

848 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 848).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/782/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 53 do protokołu/ 

 

45) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 849) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

849 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 849).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/783/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 54 do protokołu/ 

 

46) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 850) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

850 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 850).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 
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Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/784/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 55 do protokołu/ 

 

47) Podjęcie uchwały w sprawie wynajęcia nieruchomości (druk nr 851) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

851 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wynajęcia nieruchomości (druk nr 851).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/785/2021 w sprawie wynajęcia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 56 do protokołu/ 

 

48) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokali użytkowych w Regionalnych 

Inkubatorach Przedsiębiorczości (druk nr 852) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

852 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokali użytkowych w Regionalnych 

Inkubatorach Przedsiębiorczości (druk nr 852).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 
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Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/786/2021 w sprawie oddania w najem 

lokali użytkowych w Regionalnych Inkubatorach Przedsiębiorczości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 57 do protokołu/ 

 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Burmistrza Prudnika (druk nr 853) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

853 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Burmistrza Prudnika (druk nr 853).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/787/2021 w sprawie przyjęcia 

sprawozdania Burmistrza Prudnika została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 58 do protokołu/ 

2) Podjęcie uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk 

nr 854) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

854 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 

854).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 



48 

 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/788/2021 w sprawie propozycji 

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 59 do protokołu/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk 

nr 855) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

855 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 

855).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/789/2021 w sprawie propozycji 

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 60 do protokołu/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk 

nr 856) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

856 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 

856).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



49 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/790/2021 w sprawie propozycji 

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 61 do protokołu/ 

 

5) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu usuwania 

wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Prudnik wraz z inwentaryzacją na lata 2016-

2032” (druk nr 857) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

857 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu usuwania wyrobów 

zawierających azbest z terenu Gminy Prudnik wraz z inwentaryzacją na lata 2016-2032” 

(druk nr 857).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/791/2021 w sprawie przyjęcia „Programu 

usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Prudnik wraz z inwentaryzacją na 

lata 2016-2032” została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 62 do protokołu/ 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Prudnik 

w roku szkolnym 2021/2022 (druk nr 858) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radny Tomasz Wisła zapytał jak w roku szkolnym 2021/2022 będzie odbywał się transport 

dzieci i kto ten transport będzie prowadził? 
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Burmistrz poinformował, że Gmina ma podpisaną umowę z PKS Głubczyce. Ponadto 

przystępuje do związku powiatowo-gminnego z powiatem prudnickim, głubczyckim i jeszcze  

dodatkowo kilkoma innymi gminami i te zadania zostaną powierzone związkowi. Na 

przykładzie Strzelec Opolskich rozwiązanie to sprawdza się dobrze. Burmistrz dodał, że 

wszędzie pojawiają się problemy, bo komunikacja autobusowa jest teraz „passe”, gdyż każdy 

woli przemieszczać się samochodem. Burmistrz wyraził jednak zdanie, że jest to kierunek 

przyszłościowy, w dużych miastach kładzie się spory nacisk na to, aby ta komunikacja była 

rozwijana.  Burmistrz dodał, że Gmina Prudnik jest na dzień dzisiejszy jedyną gminą 

posiadającą komunikację miejską, pomimo tego, że jest to poniekąd relikt z przeszłości wiele 

osób jeszcze korzysta z takiego środka transportu, w tym osoby dorosłe oraz młodzież i 

dzieci. Burmistrz oznajmił, że pozostaje pytanie czy rozwijać w przyszłości komunikację 

miejską o kolejne linie? Przypomniał, że w przededniu wyjścia Arrivy przygotowywana była 

koncepcja rozwoju komunikacji miejskiej niezależnie od innych gmin. Prudnikowi, jako 

miastu powiatowemu musi zależeć na ogólnym rozwoju komunikacji. Nie tylko miejskiej. 

Burmistrz dodał, że ubolewa nad tym, że powiat prudnicki, głubczycki i nyski nie doszły 

jeszcze do porozumienia, bo złożył propozycje, aby do porozumienia przystąpił również 

powiat nyski. W głowach lokalnych samorządowców rangi powiatowej ten pomysł dopiero 

dojrzewa. Pierwszą osobą, która zrozumiała ideę tego połączenia był starosta prudnicki oraz 

wicestarosta. Rozmowy prowadzone były z prezesami spółek PKS Nysa oraz PKS Głubczyce. 

Oni również rozumieją, że ten pomysł ma rację bytu, ponieważ tworząc związek powiatowo-

gminny na południu województwa stajemy się bardzo dużym potentatem komunikacji 

miejskiej, a co za tym idzie stajemy się w miarę odporni na działania komercyjne.  Chodzi tu 

przede wszystkim o możliwość zapewnienia mieszkańcom dojazdu do pracy, do przedszkoli, 

do szkół. Więc rozwój związku powiatowo-gminnego o dodatkową Nysę jest jak najbardziej 

potrzebny. Chodzi również o to, aby rozwój siatki połączeń został dokonany w sposób  i 

najbardziej optymalny. Burmistrz dodał, że cały czas jest problem z połączeniami w kierunku 

Nysy. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

W związku z powyższym Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

858 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Prudnik 

w roku szkolnym 2021/2022 (druk nr 858).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/792/2021 w sprawie określenia średniej 

ceny jednostek paliwa w Gminie Prudnik w roku szkolnym 2021/2022 została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 63 do protokołu/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie opłat za świadczenia 

w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Prudnik oraz za pobyt dzieci 
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w oddziałach żłobkowych przedszkoli publicznych prowadzonych przez Gminę Prudnik 

(druk nr 859) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Dyrektor Gminnego Zarządu Oświaty i Wychowania Maria Strońska oznajmiła, że 

wobec różnych głosów, które pojawiły się odnośnie projektu uchwały chciałaby 

uszczegółowić uzasadnienie. Dodała, że procent zawsze jest taką drażniącą informacją, 

jednak za każdym procentem kryje się liczba. Dyrektor wyjaśniła, że w uchwale planowane są 

trzy zmiany. Pierwsza zmiana dotyczy podniesienia opłaty miesięcznej za pobyt  dziecka w 

oddziale żłobkowym do 200 zł. Obecnie jest to kwota 120 zł, która obowiązuje od roku 2009. 

jest to najniższa obowiązująca stawka wśród jednostek na Opolszczyźnie. M. Strońska 

oznajmiła, że podwyżka związana jest ze zmianami zachodzącymi w standardach pracy 

żłobka. Zmieniają się koszty utrzymania dziecka w żłobku. Dyrektor przedstawiła, że obecnie 

koszt utrzymania jednego dziecka w żłobku to kwota około  1135 zł, natomiast opłata 

wnoszona przez rodzica to 120 złotych. Obniżone koszty są możliwe między innymi dzięki 

temu, że w Prudniku są oddziały żłobkowe, a nie samodzielne żłobki, które działając przy 

przedszkolach. Mają one wspólną kuchnię, wspólnego intendenta, wspólną dyrekcję, co 

również wpływa na koszty. Dyrektor oznajmiła, że w związku z tym, że najważniejsze jest 

bezpieczeństwo i opieka nad dzieckiem bardzo ważne jest zatrudnienie odpowiedniej kadry. 

W związku z obowiązującą ustawą o opiece dziecka do lat trzech nie ma dowolności w 

zatrudnianiu opiekunów.  Kolejną zmianą w chwale jest wprowadzenie opłaty za pobyt 

dziecka powyżej 10 godzin. Dotychczas żłobki pracują 10 godzin i żaden rodzic nie ma 

możliwości zatrzymania w żłobku dziecka dużej. Wiadomym jest jednak, że są rodzice, 

którzy do pracy dojeżdżają i potrzebują więcej tego czasu. Kolejna zmiana wprowadzana do 

uchwały to ustalenie maksymalnej kwoty za wyżywienie w wysokości 8 złotych. Dotychczas 

nie było takiego obowiązku. Dyrektor oznajmiła, że celem jest to, aby żłobki rozwijały się i 

stawały się coraz lepsze dla podopiecznych. W ostatnim czasie oddane zostały dwa piękne 

place zabaw na terenie oddziałów, znalazły się tam wydzielone miejsca do zabawy dla 

małych dzieci, żeby one też mogły korzystać z ruchu na świeżym powietrzu, co jest dla niech 

bardzo ważne.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

859 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie opłat za świadczenia 

w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Prudnik oraz za pobyt dzieci 

w oddziałach żłobkowych przedszkoli publicznych prowadzonych przez Gminę Prudnik (druk 

nr 859).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 
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Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/793/2021 w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie opłat za świadczenia w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę 

Prudnik oraz za pobyt dzieci w oddziałach żłobkowych przedszkoli publicznych 

prowadzonych przez Gminę Prudnik została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 64 do protokołu/ 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej budynku byłego Wiejskiego 

Domu Kultury w Łące Prudnickiej (druk nr 860) 

Przewodnicząca rady zwróciła się do radnych z zapytaniem czy chcieliby zadać pytanie 

odnośnie przełożonego uzasadnienia do uchwały? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały druk nr 

860 pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej budynku byłego Wiejskiego 

Domu Kultury w Łące Prudnickiej (druk nr 860).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XLVI/794/2021 w sprawie rozpatrzenia petycji 

dotyczącej budynku byłego Wiejskiego Domu Kultury w Łące Prudnickiej została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 65 do protokołu/ 

 

Radny Stanisław Mięczakowski podziękował w imieniu mieszkańców, którzy złożyli 

petycję za przychylne ustosunkowanie się do niej. Szczególne podziękowania trafiły do 

radnych Jacka Urbańskiego oraz Zygmunta Bochenka, którzy  od początku żywo 

uczestniczyli w spotkaniach i rozmowach jej dotyczących. Radny dodał, że sprawa ta jest 

bardzo ważna dla mieszkańców. 

 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych 
Przewodnicząca oznajmiła, że w programie esesja zamieszczone zostały odpowiedzi na 

interpelacje radnych. Zapytała czy ktoś życzy sobie, aby zostały one odczytane?  Radni nie 

wyrazili takiej chęci. 

Do protokołu zamieszczone zostały odpowiedzi na interpelację kolejno: 

1) 70/2021 interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie wykonania naprawy 

nawierzchni chodnika łączącego Prudnik z Łąką Prudnicką 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 66 do protokołu/ 

2) 71/2021 interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie wykonania placu 
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zabaw przy nowym obiekcie w Łące Prudnickiej 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 67 do protokołu/ 

3) 72/2021 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie skierowania pisma do 

policji z prośbą o częstsze kontrole i wyznaczenie patroli na ul. Piastowskiej 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 68 do protokołu/ 

4) 73/2021 interpelacja radnego Zygmunta Bochenka w sprawie zaorania części pasa 

drogowego ul. Jesionkowej w Prudniku 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 69 do protokołu/ 

5) 74/2021 interpelacja radnego Zygmunta Bochenka w sprawie podjęcia działan mających na 

celu segregację odpadów na cmentarzu komunalnym 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 70 do protokołu/ 

6) 75/2021 interpelacja radnego Zygmunta Bochenka w sprawie złego stanu cmentarza 

ewangelickiego w Moszczance 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 71 do protokołu/ 

7) 76/2021 interpelacja radnego Zygmunta Bochenka w sprawie umieszczenia przed 

przejściem dla pieszych na ulicy Wiejskiej przy zejściu z ulicy Konopnickiej w Prudniku 

ogranicznika prędkości 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 72 do protokołu/ 

8) 77/2021 interpelacja radnego Zygmunta Bochenka w sprawie braku reakcji na wniosek 

kupców z Hali Targowej dot. montażu siatki przeciw ptakom 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 73 do protokołu/ 

9) 78/2021 interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie jednorazowego 

dofinansowania ośrodków kultury gminy Prudnik prowadzących zajęcia dla dzieci i 

młodzieży 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 74 do protokołu/ 

10) 79/2021 interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie podania danych finansowych 

spółek gminnych 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 75 do protokołu/ 

11) 80/2021 interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie podania kwoty aktywów/majątku 

będącego we własności/ władaniu Gminy 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 76 do protokołu/ 

12) 81/2021 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka-Krzemień w sprawie wykonania bramy do 

tunelu na ul. Ratuszowej 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 77 do protokołu/ 

13) 82/2021 interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie ukończenia prac remontowych 

drogi gminnej w miejscowości Moszczanka 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 78 do protokołu/ 

14) 84/2021 interpelacja radnego Marcina Domino w sprawie wykoszenia porastających 

pobocze ścieżki pieszo-rowerowej w Prudniku przy wodociągach traw i chwastów oraz 

uprzątnięcie zalegających tam śmieci 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 79  do protokołu/ 

15) 85/2021 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka-Krzemień w sprawie scięcia suchych 

konarów drzew przy dworcu PKS 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 80 do protokołu/ 

16) 86/2021 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie zabezpieczenia w 

budżecie na rok 2022 środków na wybudowanie placu zabaw dla dzieci z ulic Włoskiej i 

Legionów 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 81 do protokołu/ 

 

Radny Stanisław Mięczakowski zadał pytanie odnośnie interpelacji dotyczącej wykonania 
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nawierzchni łączącej Prudnik z Łąka Prudnicką. Zapytał w jakim optymalnym czasie może 

zostać on wykonany? Dodał, że bardzo dużo osób przemieszcza się tym chodnikiem zarówno 

do pracy jak i do szkół. Drugie pytanie dotyczyło interpelacji złożonej 25 czerwca dotyczącej 

jednorazowego wsparcia Wiejskich Domów Kultury, czy też osób prowadzących animacje i 

opiekę nad dziećmi, w temacie akcji letniej. Radny oznajmił, że zapytanie skierowane zostało 

bezpośrednio do Burmistrza, natomiast uzyskana po miesiącu odpowiedź nijak ma się do 

zadanego pytania. W odpowiedzi od Pani Dyrektor POK była informacja na temat tego czym 

zajmuje się POK. Radny stwierdził, że jeżeli następnym razem zada takie pytanie to chciałby, 

aby odpowiedź udzielona była w formie zero-jedynkowej, czyli tak lub nie. I żeby udzielanie 

odpowiedzi na te interpelacje nie było scedowane na pracowników, którzy nie wiedzą 

dokładnie o co chodzi.  

Burmistrz oznajmił, że odpowiedź została udzielona na piśmie, jeżeli są jakieś wątpliwości 

to prosi, aby również złożyć je na piśmie. 

Radny Stanisław Mięczakowski stwierdził, że jest już po fakcie, więc nie będzie się 

domagał odpowiedzi na piśmie. Akcja Letnia dobiegła już końca, więc nie ma to sensu.  

Burmistrz odnośnie akcji letniej oznajmił, że w związku z pandemią w większości gmin 

akcje te się nie odbyły.  Pewne przepisy i obostrzenia obowiązują w dalszym ciągu. Również 

Dni Prudnika nie odbyły się z tego powodu. Imprezy masowe niebiletowane mogą odbywać 

się do 200 osób. Z tego powodu imprezy te nie doszły do skutku. Nie jest to złą wolą gminy. 

Przepisy nakładają więcej problemów, niż korzyści płynących z tego typu działalności. 

Dlatego też takie decyzje zapadły. 

Radny Paweł Licznar wracając do tematu systemu śmieciowego i podniesienia jakości 

segregowania oznajmił, że w 2020 roku wywiezionych zostało 7000 ton śmieci, z czego 5 500 

śmieci zmieszanych w cenie 429 zł.  Wyszła tu kwota 2 300 000 zł za śmieci zmieszane. 

Gdyby kwotę tą udało się zmniejszyć o 10-20% to w przypadku 10% byłaby to kwota 

230 000 zł, a w przypadku 20% kwota sięgałaby prawie 500 000 zł. Zadał pytanie: czy to nie 

jest gra warta świeczki? Oznajmił, że wydaje mu się, iż gdyby udało się pozyskać wiedzę na 

temat tego jak odpady segregowane są w poszczególnych segmentach miasta to wiadomo 

byłoby do jakiego celu należy dążyć. Dzisiaj tej wiedzy nie ma i trudniej zarządzać tą 

kwestią. Radny wyraził zdanie, że analizę taką można przeprowadzić w sposób łatwy, 

sprawdzić w jaki sposób miasto segreguje śmieci i szukać tutaj oszczędności w najbliższym 

czasie.  

 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że interpelacje można składać bezpośrednio do Biura 

Rady bądź na ręce Przewodniczącej. 

 

10. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady przywitała poseł na sejm Katarzynę Czochara. 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur oznajmił, że wraz z Przewodniczącą Alicją Isalską 

został zaproszony na prezentację ramówki jesiennej Telewizji 3 z Opola. 

Poseł na Sejm Katarzyna Czochara zaprosiła na sobotnie wydarzenie, czyli premierowy 

koncert Piotra Rubika wraz z Orkiestrą Symfoniczną z Jeleniej Góry oraz chórem, 

organizowany wspólnie z gminą Prudnik, ze starostwem powiatu prudnickiego oraz 

samorządami z gmin Biała, Głogówek, Gogolin, Kietrz, Nysa, Starostwo powiatu nyskiego, 

gmina Brzeg, Starostwo powiatu Namysłowskiego i gmina Namysłów. Koncert ten będzie 

opowiadać ważniejsze wątki z życia Kardynała Wyszyńskiego od urodzin, aż  

do śmierci,  również wątek prudnicki będzie tu bardzo mocno podkreślony.  

O godzinie 16:00 odbędzie się msza święta w intencji Kardynała Wyszyńskiego oraz  

naszej ojczyzny. Po mszy godzina 19:30 odbędzie się wspomniany koncert oratoryjny w  
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wykonaniu Piotra Rubika.  

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka zaprosił z kolei na piknik sportowy i kulturalny na 

zakończenie wakacji w niedzielę do parku miejskiego od godziny 13:00. Przewidziane jest 

dużo atrakcji dla dzieci, młodzieży i dorosłych. O 18.00 natomiast, przy prudnickim Ośrodku 

Kultury odbędzie się koncert  Niny Rosy na plenerowej scenie. 

Odnośnie obchodów 1 września Wiceburmistrz poinformował, że msza za ojczyznę odbędzie 

się o godzinie 18.00. Ze względów pandemicznych w dalszym ciągu bez przemarszu, 

odbędzie się tylko symboliczne złożenie wiązanek pod pomnikiem na Placu Wolności. 

 

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

 

Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Alicja Isalska zakomunikowała zamknięcie 

XLVI Sesji Rady Miejskiej w Prudniku.  

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje  

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika.  

 

 

 

  

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Prudniku 

Alicja Isalska 

  

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 
 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


